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در شانزدهمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر 
بندرعباس مطرح شد

 ایجادکمیته حسابرسی شورا 
و شهرداری 

فرمانده یگان حفاظت زندان های کشور تاکید کرد 
 ضرورت هوشمندسازی زندان ها 
در راستای تأمین امنیت جامعه 

شمار پروازها در مسیر بندرعباس - دبی 
افزایش یافت

 تقویت اقتصاد جوامع محلی ساحل نشین 
با توسعه »گردشگری دریایی«
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گروه خبر //  عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شــورای اسلامی گفت: 
بیان سخنانی در خصوص جدایی بخشی از استان هرمزگان و تأکید بر مصوبه ای 

غیرکارشناسی جایز نیست. 
   احمد مرادی ، در واکنش به کلیپ پخش شــده در فضای مجازی در خصوص 
انتزاع بخشی از هرمزگان و الحاق به استان فارس، افزود: متاسفانه در شرایطی که 
کشور در مسیر حل مشکلات اقتصادی و معیشتی گام بر می دارد و باید مسئولان 
کشــور به دنبال ایجاد آرامش و دوری از التهاب باشــند، هر از گاهی شاهد بیان 
ســخنانی هستیم که سبب نگرانی مردم هرمزگان می شود.وی بیان کرد: در کلیپی 
که اخیرا در فضای مجازی در تریبون آزاد دانشــجویی در استان فارس مطلبی در 

خصوص انتزاع بخشی از استان هرمزگان بیان می شود، شدیدا محکوم کرده و به 
طور حتم از طریق مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس این موضوع را پیگیری 

کرده و اجازه اجرای  مصوبه غیرکارشناسی شده ای را نمی دهیم.
   به گزارش ایســنا ؛ مرادی با اشاره به اینکه استاندار هرمزگان از طریق وزارت 
کشور خواستار عدم اجازه مطرح شدن چنین مباحثی را در خصوص انتزاع بخشی 
از هرمزگان به مسئولان سایر استان ها شود ، عنوان کرد: هرمزگان استانی یکپارچه 
و مردمانش در سایه وحدث مثال زدنی از دیرباز تاکنون بدون هیچ مشکلی زندگی 
می کنند و اینچنین مبحثی جز آزرده خاطر کردن و تشویش اذهان عمومی حاصل 

دیگری ندارد.

مشکلات پرستاران
 همچنان پابرجاست

 استاندار هرمزگان خبر داد

پیگیری صدور اسناد مالکیت 
محله های بافت فرسوده
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مدیر کل امور مالیاتی هرمزگان عنوان کرد 

عزم جزم کارکنان 
امورمالیاتی هرمزگان برای 

تحقق اهداف سازمان

» احمد مرادی « نماینده مردم هرمزگان در مجلس :

شدیداً محکوم می کنیم
بیان سخنانی در خصوص جدایی بخشی از استان هرمزگان و تأکید بر مصوبه ای غیرکارشناسی جایز نیست

گروه گزارش// رضا صابری مدیر شعب بانک قرض الحسنه 
مهرایران استان هرمزگان به همراه جمعی از کارکنان این 
نهاد به مناسبت سالگرد تاسیس این بانک، با حضور در 
گلزار شهدای بندرعباس، ضمن غبارروبی مزار شهدا، با 

آرمان های شهیدان تجدید میثاق کردند.
   مدیر شــعب بانک قرض الحسنه مهرایران استان هرمزگان 
در این زمینه گفت: همه مدیون شــهدا هســتیم که در دفاع 
مقدس معجزه آفریدند و دشــمن را در دستیابی به اهدافش 
ناکام گذاشــتند.رضا صابری افزود: شهدا و رزمندگان در زیر 
آتش خمپاره و موشــک لحظه  ای تردید به خود راه ندادند 
تا پرچم سفید این جمعیت که همیشه نویدبخش صلح و نوع  
دوستی است برافراشــته بماند و مانع از تصرف خاک کشور 
عزیزمان به دست بیگانگان شدند.صابری با بیان اینکه هدف 
از غبارروبی و عطر افشانی قبور مطهر  شهدا این است که ما 
خدمتگزاران باردیگــر با آرمان های این عزیزان بیعت کنیم.

 خاطر نشــان کردند: ترویج فرهنگ ایثار و شهادت موجب 
می شود که انسان بدون نگاه به جنبه مادی کاری، آن را انجام 

دهد.وی اظهارداشــت: دفاع مقدس به عنوان سند مقاومت و 
مظلومیت این مرز و بوم در خاطره تاریخ ماندگار اســت و 
شــهدا چراغ راه آینده مردم هســتند چرا که شهیدان همواره 
زنده اند و گرامی داشتن یاد شهیدان به عنوان افرادی که در راه 
آرمان و عقیده خویش جنگیده و با خون خویش از وطن و 
ناموس و اسلام دفاع کرده اند، همانند فرهنگ اصیل و پایدار 
در ادبیات ایران رســم بوده و امروز وظیفه ما انتقال ارزشهای 
آنان به نسل های آینده است.صابری با اشاره به اینکه اهمیت 
زنده نگه داشتن یاد شهدا به عنوان یک اصل اساسی در منظومه 
اعتقادی و اســلامی ما مطرح است، ادامه داد: زنده نگه داشتن 
یاد شــهدا رمز تداوم آرمان و انقلاب ما و یک راهبرد حقیقی 
جامعه ایرانی و اســلامی برای واکســینه شدن نسل حاضر 
و نســل های آینده در مقابل هجمه های فرهنگی و اجتماعی 
است.مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهرایران استان هرمزگان 
خاطرنشــان کرد: عده ای جان خود را بــرای دفاع از میهن و 
تمامیت ارضی ایران، درون مرز و خارج از مرزها تقدیم کردند 
و باید به عنوان یک اصل اساسی به موضوع زنده نگه داشتن یاد 
شهدا نگاه کنیم.وی اظهارکرد: پیام عطرافشانی گلزار شهدا آن 
است که با اتکا به شهدا و قرار گرفتن در مسیر آنها، انقلاب را 
تا رســیدن به سرمنزل مقصود پشتیبانی خواهیم کرد و اجازه 

تحریف حقایق را به دشمنان نمی دهیم.رزمندگان هشت سال 
دفاع مقدس چنان حماسه ای آفریدند که اقتدار و عظمت کنونی 
ایران اسلامی مرهون رشادت ها و جانفشانی های آنان است.

صابری ادامه داد: شهدا ایثار و از خود گذشتن را با نثار جان 
خویش در راه حق و حقیقت تفسیر کردند و امروز وظیفه ما 
زنده نگه  داشتن این ارزش ها است.وی درخصوص تاسیس 
بانک قرض الحسنه مهرایران گفت: بانک قرض الحسنه مهر 
در 22 آذر ســال 1386 آغاز به کار کرد. این بانک در حال 
حاضر با بیش از 530 شــعبه فعال در سراسر کشور در حال 
ارائه خدمت به هموطنان عزیز است. این مسوول عنوان کرد: 
بانک مهر ایران با تأکید بر الگوي بانکداري اسلامي در راستاي 
توانمندســازي و تقویت توان اقتصادي اقشار مختلف مردم 
جامعه و همچنین تلاش براي فقرزدایي و رفع محرومیت هاي 
اقتصــادي به ویژه در مناطق کمتر برخوردار فعالیت مي کند.

صابری گفت: پرداخت تسهیلات قرض الحسنه در حوزه های 
اشتغال و کارآفرینی، معیشــت، ازدواج ، درمان و حمایت از 
مددجویان ســازمان های حمایتی و سازمان های مردم نهاد 
از جمله خدمات این بانک اســت. وی در پایان اظهارداشت: 
پرداخت وام های قرض الحسنه به 10میلیون و 500هزار نفر 
حاصل خدمات این بانک در طول 14 سال فعالیت بوده است.

توسط کارکنان بانک قرض الحسنه مهرایران استان هرمزگان  ؛

گلزار شهدای بندرعباس غبارروبی و عطرافشانی شد 
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انتصاب بجا و شایسته حضرتعالی به ســمت نماینده مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در امور جزیره هنگام را 
خدمت حضرتعالی تبریک عرض نموده و رجای واثق داریم تعهد و کارآمدی های برجسته شما نوید بخش دستیابی 

هر چه بیشتر به قله های رفیع  پیشرفت و توسعه خواهد بود .
 بدین وسیله مقدم آن فرهیخته علمی و با تجربه را گرامی داشته و حرکت به سمت افق های روشن توام با سعادت 
و تداوم توفیقات حضرتعالی را از درگاه ایزد منان در مسیر منتهی به کسب رضایت الهی و خدمت صادقانه مسالت 

داریم .

اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن و کشاورزی هرمزگان

جناب آقای  
مصطفی کامران زاده

به مناسبت روز پرستار انجام شد 

تجلیل  مدیر درمان تامین اجتماعی هرمزگان از پرستاران بیمارستان خلیج  فارس 
صفحه 8 را بخوانید

پیکر مطهر شهید موسی مرادپور 
 در گلزار شهدای بندرعباس 

به خاک سپرده شد
گروه خبر // پیکر مطهر شهید موسی مرادپور 
جانباز ۷۰ درصد هرمزگانی صبح پنج شنبه  در 

گلزار شهدای بندرعباس به خاک سپرده شد.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ مدیر کل بنیاد شهید 
و امور ایثارگران هرمزگان گفت: موسی مرادپور 
ســال 64 در عملیات والفجر 8 در منطقه فاو از 
ناحیه شکم و دو پا مجروح شد.عطا ناوکی افزود: 
روح بلند جانباز ۷0 درصد دفاع مقدس پس از 
36 سال به یاران شهیدش پیوست.مراسم تشییع 
پیکر جانباز دوران دفاع مقدس صبح پنج شنبه  
از ورودی گلزار شهدا، زیر پل غیر هم سطح شهدا 
)پل خواجو( به سمت گلزار شهدای بندرعباس 
برگزار شد.شهید موسی مرادپور سه دهه به علت 
آســیب شدید نخاعی و نداشتن دو پا، مجبور به 

استفاده از ویلچر بود.

          امین زارعی/ دریا
Amin.zch2011 @                        gmail.com



رئیس سازمان صنعت ، معدن و تجارت هرمزگان :
سهم هرمزگان از صادرات غیرنفتی ایران 

۲ میلیارد دلار است 
  گروه خبر // رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان 
گفت: بیش از 2 میلیارد دلار از مجموع صادرات غیر نفتی کشــور 
مربــوط به اســتان هرمزگان بــوده و در این بخش نیاز اســت که 
دانشــگاه های ما هم به موازات حرکات صنعتی حرکت کند. خلیل 
قاســمی در مراسم اختتامیه هفته پژوهش و فناوری استان هرمزگان 
اظهارداشت: در تحریم دور گذشــته که ابر قدرت ها ما را به تحریم 
بنزین تهدید می کردند؛ کشــتی ســازی هرمزگان با کشتی هایش و 
پالایشگاه نفت ستاره خلیج با صادرات بنزین به ونزوئلا اوج اقتدار 
را نشان داد. وی افزود : بیش از 20 میلیون تن تولید در استان داشتیم 
و به افتخار می گویم همه بنگاه های تولیدی بزرگ اســتان با ظرفیت 
بالا در حال تولید هستند و علت آن فراهم بودن بستر تولیدی است. 
رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: بیش از 2 
میلیارد دلار از مجموع صادرات غیر نفتی کشــور مربوط به استان 
هرمزگان بوده و در این بخش نیاز اســت که دانشــگاه های ما هم به 
موازات حرکات صنعتی حرکت کند. وی تصریح کرد: ســال گذشته 
بیش از 34 میلیون دلار صرفه جویی واردات قطعات و اجزا داشتیم 
که با کار پژوهشی و فناوری آن را تامین کردیم. قاسمی گفت: سطح 
علمی و پژوهشی دانشگاه های هرمزگان کمتر از دانشگاه های سایر 
استان  هانیستند و واحد تحقیق و توسعه فولاد هرمزگان به سمت مرکز 
تحقیق و توســعه برتر کشــور گام بر می دارد. وی با تاکید بر تلاش 
برای افزایش ظرفیت تولید با اســتفاده از ســطح علمی و پژوهشی 
جوانان استان اظهار داشت: ما تکمیل زنجیره ارزش را از دانشگاه ها 
می خواهیم که در تکمیل زنجیره محصولات منتخب تولیدی چه در 
حوزه نفت و پتروشــیمی و چه در سایر حوزه ها دانشگاه وارد شود 
و به ما کمک کند. رئیس ســازمان صمت هرمزگان گفت: در حوزه 
نیازهــا بحث تکمیل زنجیره ارزش در معدن نیز نیاز به کمک داریم 
چرا که اکثر محصولات معدنی استان خام صادر می شود و خواهش 
داریم رشــته متالوژی نیز در اســتان راه اندازی شود چرا که نیاز به 
تربیت نیرو داریم، تا زمانی که کــه نتوانیم در حوزه تربیت نیروی 
متخصص خوب عمل کنیم نمی توانیم در خصوص اشــتغال جوانان 
بومی پاسخگو باشیم. وی ادامه داد: ناهماهنگی که در حوزه تحقیق 
و توســعه بین وزارت تحقیقات و وزارت صمت وجود دارد باید از 
بین برود تا بتوانیم از حوزه پزشکی بهترین بهره را ببریم. به گزارش 
تسنیم ، قاسمی گفت: شرایطی که امروز اقتصاد ما دارد چاره ای جز 
خودباوری و ایستادن روی پای خودمان ندارد و باید اتفاق نظر همه 

در بحث تولید را عملی کنیم.

شمار پروازها 
در مسیر بندرعباس - دبی افزایش یافت

  گروه خبــر //  مدیرکل فرودگاه های هرمزگان گفت: شــمار 
پروازهای فرودگاه بین المللی شــهدای پــرواز 655 بندرعباس به 
 دبی از ســه به ۷ پرواز افزایش یافت. ابوذر ضیایی  دراین زمینه به 
رسانه ها اعلام کرد: در حال حاضر شرکت های هواپیمایی ایران ایر 
و فلای دبی، با ۷ سورتی پرواز در هفته در مسیر بندرعباس - دبی 
به صورت رفت وبرگشت اقدام به جابه جایی مسافران می کنند.وی 
ادامه داد: این پروازها درتمام روزهای هفته به جز دوشنبه و پنج شنبه 
انجام می شــود.مدیرکل فرودگاه های هرمزگان در روزهای گذشته 
از افزایش پروازهای ایــن فرودگاه اطلاع داده بود.به گزارش ایرنا؛ 
ضیایی یاد آور شد: 1۷ مســیر پروازی داخلی نیز از مبدا فرودگاه 

بندرعباس در حال انجام است.

خبر

خبری
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سرمقاله

  درحالی سالروز خجسته میلاد حضرت زینب کبری)س( به عنوان 
روز پرستار نامگذاری شده است و پرستاران مان به خود می بالند که 
چنین روز مبارکی به نام شان مزین شده است؛ اما مسئولان هرساله در 
این ایام وعده هایی را برای رفع مشــکلات جامعه پرستاری کشور و 
استانی مانند هرمزگان می دهند و پس از یک هفته که مراسمات روز 
و هفته پرستار به اتمام می رسد، وعده های مسئولان نیز به فراموشی 
سپرده می شود تا سالی دیگر و روز پرستاری دیگر که وعده ها تکرار 
شــود. قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری که بیش از یک دهه از 
انتظار پرستاران جهت اجرای آن می گذرد، اجرایی نشده است و انتظار 
همچنان وجود دارد. کمبود پرســتار در استانی مانند هرمزگان بیشتر 
مشهود است و ســال 98هم رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
گفت این استان تا رسیدن به استانداردها نیاز به 1600پرستار دارد که 
متاسفانه این کمبود همچنان وجود دارد. سال گذشته و در دولت سابق 
وعده استخدام 600پرســتار در هرمزگان داده شد که بی عمل ماند.  
فشــار کاری که در دوسال اخیر وبا شیوع کرونا بر پرستاران افزایش 
یافت و این وضعیت هم باعث نارضایتی جامعه پرستاری و از آن طرف 
بیماران شده است و می طلبد در دولت سیزدهم کمبود پرستار در استان 
برطرف شود و نیروی پرستاری استخدام شود تا از فشارکاری بر آنها 
کاسته شــود که درحال حاضر خودشان هم به بیماری های مختلف 
مبتلا هستند و وقت رسیدگی به امورات خانواده هم برایشان محدود 
شده است که بایستی به اثرات آن توسط متولیان مربوطه توجه شود. 
شب بیداری های مداوم و شیفت های سنگین، فشار جسمی و روحی 
زیادی را بر پرستاران وارد کرده است.  از آن طرف هم اگر واقع بینانه 
ببینیم یک پرستار همزمان نمی تواند گاهی پرستاری از حدود ده بیمار 
را برعهده داشته باشد که با استانداردها بسیار فاصله دارد که در میزان 
مرگ بیماران هم بی تاثیر نیست و نیاز است به کمبود نیروی پرستاری 
در استان توجه بیشتری شود. از آن طرف بایستی در استخدام ها توجه 
شود ونیروهای بومی ویا ماندگار استخدام شوند تا اتفاقی که در ادوار 
گذشته افتاده است، تکرار نشود که پرستارانی از سایر استان های کشور 
از سهمیه هرمزگان استفاده کرده وبه استان خودشان انتقالی بگیرند و 
هرمزگان با کمبود پرستار مواجه شود. مردم نباید تاوان کمبود پرستار 
و سهل انگاری در جذب نیرو را بدهند وبایستی برای رفع این چالش 
و بحران کمبود پرستار در استان چاره اندیشی نمود. انتظار می رفت 
در این دوسال که شیوع کرونا آسیب زیادی را به جامعه پرستاری نیز 
وارد کرد و تعدادی شهید سلامت هم دادیم و دهها نفر هم مبتلا شدند 
و برخی بدلیل افزایش شیفت ها، خودشان نیز با بیماری هایی مواجه 
شدند، دولت برای رفع مشکلات پرستاران و کمبود پرستار در استان 
تدبیری می اندیشید که متاسفانه اینگونه نبود و نارضایتی ها همچنان در 
این حوزه وجود دارد. انتظار می رود دولت آیت ا... رئیسی برای رفع 
چالش های حوزه درمان استان در حوزه های مختلف از جمله کمبود 
تخت بیمارستانی، پزشک متخصص و فوق تخصص، پرستار، تجهیزات 
درمانی و... اقدام نموده تا بیماران مجبور نشوند برای درمان به تهران، 

یزد وشیراز و... بروند.
    علی زارعی

مشکلات پرستاران همچنان پابرجاست

گروه خبر // استاندار هرمزگان گفت: 46 محله 
و 13۰روستای کمتر برخوردار در شهرستان های 
استان هرمزگان شناســایی شده که به زودی 
و  محلات  زیباســازی  برای  محیطی  اقدامات 

توانمندسازی مردم این مناطق آغاز می شود.
   به گزارش خبرنگار دریا ، مهندس مهدی دوســتی 

در آیین تجلیــل از داوطلبان فعال در جمعیت هلال 
احمر استان هرمزگان، ضمن تبریک روز داوطلب به 
مجموعه داوطلبان هلال احمر، اظهار کرد: داوطلبان 
جمعیت هلال احمر رفیق روزهای سخت ما هستند و 
هر جایی که نیاز بوده، در کنار مجموعه دولت و مردم 
بوده اند؛ لذا تکریم و تجلیل از جایگاه والای داوطلبان 
هلال احمر یک تکلیف اســت. وی با اشاره به نحوه 
خدمات رسانی هلال احمر در زلزله اخیر فین، افزود: 
مجموعه هلال احمر از ساعت های ابتدایی وقوع زلزله 
در کنار ما و مردم بود و در خدمات رسانی به مناطق 
زلزله زده، بسیار خوب عمل کرد.استاندار هرمزگان، با 
اشاره به اینکه به واسطه وقوع زلزله ارتباط مخابراتی  
105 دکل تلفــن همراه و همچنین بــرق و آب 38 
روســتا قطع شده بود، گفت: در همان ساعات اولیه با 
تلاش مجموعه دستگاه های اجرایی، ارتباط مخابراتی 
این روســتاها برقرار و در کمتر از شش ساعت برق 

و آب تمامی روســتاهای زلزله زده به جز 2 روستا 
وصل و به مدار برگشــت. دوستی خاطرنشان کرد: با 
 گذشت کمتر از پنج ساعت، 180چادر در ورزشگاه 
 خلیج فــارس به عنــوان کمپ اضطــراری برپا و 
امداد رسانی به مناطق زلزله زده  نیز آغاز شد. استاندار 
هرمزگان با تأکید بر عبــرت آموزی و درس گرفتن 
از وقوع رخدادها به ویژه وقایع طبیعی، گفت: باید به 
منظور مدیریت حوادث و بحران، سامانه ای طراحی 
و راه اندازی شــود که در مواقع اضطراری و حوادث 
بعدی با چالش های دوره کنونی روبرو نباشــیم.وی، 
 تقسیم بندی خدمات رســانی به مناطق زلزله زده به 
پهنه های مختلف و تعیین ناظران ویژه در هر منطقه را 
یکی از عوامل مهم برای مدیریت منسجم این رخداد 
طبیعی عنوان و خاطرنشان کرد: مجموعه اقداماتی که 
در این محورها صورت گرفت، موجب رضایت مندی 
مردم شــد اما باید تیمی قوی از داوطلبان مسلط به 

سامانه های نرم افزاری تشکیل و از ظرفیت آنان در این 
توانمندسازی  استفاده شود.استاندار هرمزگان،  حوزه 
46 محله و 130 روستای کمتر برخوردار را از جمله 
برنامه های پیش روی مجموعه دولت در استان عنوان 
و تصریح کرد: 46 محله و 10روستای کمتر برخوردار 
هر شهرستان شناسایی شده و به زودی خرده اقدامات 
محیطی برای زیباسازی محلات و توانمندسازی مردم 
این مناطق آغاز می شــود. دوستی ادامه داد: با توجه 
به اعتماد کاملی که به مجموعه هلال احمر دارم، منابع 
مالی را به ســمت هلال احمر هدایت خواهیم کرد که 
با بهره گیری از ظرفیت داوطلبان این جمعیت، فصل 
جدیدی از خدمت رسانی به مردم آغاز و امید در دل 
مردم استان زنده شود.وی همچنین گفت: به موازات 
این اقدام، روند صدور ســند مالکیت برای ســاکنان 
محلات فرسوده و کم برخوردار به عنوان حق حداقلی 

مردمان این محلات در حال پیگیری است.

 استاندار هرمزگان خبر داد

پیگیری صدور اسناد مالکیت محله های بافت فرسوده

پشت پرده سیاست 

انتقاد شدید کاربران از عنابستانی  
پــس از این که محمدباقر قالیبــاف رئیس مجلس دربــاره اظهاراتش در جمع 
دانشجویان دانشگاه شهید بهشتی  مبنی بر سیلی نزدن عنابستانی توضیحاتی ارائه و 
به نوعی تاکید کرد که عنابستانی گزارش خلاف واقع از روند دادگاه به وی داده بوده 
اســت، این موضوع با واکنش های زیادی در فضای مجازی همراه شد. در همین 
زمینه کاربری نوشت:» قطعا اقدام  بدون تعارف  قالیباف برای اصلاح ادعای خود 
در مراسم روز دانشجو )مبنی بر سیلی نزدن جناب عنابستانی به سرباز راهور( بعد 
از رویت حکم دادگاه مربوط، قابل تقدیر به نظر می رسد اما کاش لااقل  نهاد های 
مسئول به دلیل خلاف گویی های  جناب عنابستانی )از همان روزهای ابتدایی و در 
تکذیب ماجرا گرفته تا دادنِ اطلاعات غلط به جناب قالیباف و حتی مطلب پیش 
دســتانه  دیشب اش برای تحمیق افکار عمومی( به صورت جدی تری به موضوع 
ورود کند.« این کاربر توضیح داد: » عنابســتانی در ابتدا گفت که اصلا از خودرو 
پیاده نشــدم، کمی بعد و پس از انتشار تصاویر راهنمایی و رانندگی حرف خود را 
پس گرفت و اعلام کرد که برخورد فیزیکی با مامور نداشته است، کمی بعد باز هم 
حرف خود را پس گرفت و گفت که اصلا به مامور سیلی نزده و حالا هم به رئیس 
مجلس خلاف واقع گفته است.«  کاربر دیگری هم نوشت :» آقای عنابستانی هیچ 
وقت ماه پشت ابر نمی ماند آن هم با وجود شبکه های اجتماعی.« عباس عبدی 
 هم در توئیتی نوشــت :»در ماجرای ارتباط بیل کلینتون با منشــی  کاخ سفید از 
 نظر جامعه آمریکا خطای مهم تر دروغ گویــی کلینتون بود.دروغ گویی بدتر از 
ســیلی زدن است . دروغ را عادی ســازی نکنید #عنابستانی « عصر ایران نیز 
در انتقاد به عنابستانی نوشــت : به استناد سخن رئیس مجلس باید تصریح کرد 
که عنابســتانی از ابتدای این ماجرا، مدام به مردم دروغ گفته است.  به علی اصغر 
عنابستانی که این رسوایی را به بار آورده، توصیه می کنیم با یک خداحافظی همه 
را خوشــحال کند و با عذرخواهی از مردم ایران و بــه ویژه مردم حوزه انتخابیه 
اش، از نمایندگی مجلس اســتعفا کند.  اما در عین حال علی اصغر عنابســتانی 
 نماینده مردم ســبزوار که اظهارات اولیه قالیباف در دانشگاه شهید بهشتی مبنی بر 
 »ســیلی نزدن و هل دادن سرباز توســط او« را شــجاعانه قلمداد کرده بود، در 
مصاحبه ای توضیحــات جدید  قالیباف را تکذیب کرد و در گفت و گو با رویداد 
24 گفت  که قالیباف سودای ریاست جمهوری دارد:» قالیباف چندین بار به خود 
من گفته من فیلم را نگاه کردم و از این فیلم اصلا سیلی در نمی آید و مشخص است 
که شما هل دادید.... ایشان سودای ریاست جمهوری هم داشته و می خواسته فضای 
افکار عمومی را طرف خودش نگه دارد.« وی افزود: »آقای قالیباف می خواســت 
برود به یک جلسه به این مهمی، نمی توانست رای دادگاه را نگاه کند؟ رئیس مجلس 
که وظیفه اش حضانت از مجلس و حفظ حیثیت مجلس اســت، یک مسئله به این 
مهمی برایش اهمیت ندارد که یک حرفی می زند حرفش را عوض کند؟ رای دادگاه 
نوشته »ایراد ضرب بلااثر«. ایراد ضرب بلااثر چه هست؟ هرچه ترجمه کنید. ما هم 
گفتیم فصل الخطاب رای دادگاه است. دادگاه بر اساس فیلم رای نداده است. دادگاه 
بر اساس فضای رسانه ای رای داده و گفته ایراد ضرب بلااثر. من از راهور می خواهم 
فیلم را منتشر کند. «اما این اظهارات عنابستانی و تکذیبیه های پی در پی او بدون 
واکنش نماند و کاربری خطاب به عنابستانی  نوشت :» آقای   نماینده! از کجا معلوم 

دوباره همین حرف هایت هم خلاف واقع نباشد و آن ها را تکذیب  نکنی ؟!«  

 شُــبهه ســازمان ســنجش درباره صلاحیت علمــی دانشــجویان محلی از 
اعراب ندارد 

ســخنگوی کمیســیون اصل 90 مجلس گفت: بعد از پیگیری و مکاتبات 
انجام شده مشخص شد که دانشجویان پذیرفته شده در آزمون سراسری و 
در حال تحصیل باید به تحصیل شان ادامه دهند و ادعای سازمان سنجش 
مبنی بر اینکه باید دوباره در آزمون شــرکت کنند، محلی از اعراب ندارد.  
علی خضریان سخنگوی کمیسیون اصل 90 مجلس شورای اسلامی درباره 
نتیجه مکاتبات کمیســیون اصل 90 درباره شکایت تعدادی از دانشجویان 
پذیرفته شــده پزشکی و غیرپزشــکی  از سازمان ســنجش گفت: پیرو 
وصول شکایات متعدد به کمیســیون اصل نود قانون اساسی در خصوص 
برگزاری آزمون مجدد برای تعدادی از دانشجویان پذیرفته شده در کنکور 
سراسری ســال های اخیر که به بهانه وجود شــک و شبهه در صلاحیت 
علمــی داوطلبان و ابهــام در نمره قبولی و تردید در رتبه اکتســابی آنان 
صورت گرفت و موجب فراخوان عمومی چند صد نفره از سراســر کشور 
توسط ســازمان سنجش آموزش کشور و برگزاری آزمون مجدد شد، این 
کمیســیون پس از مکاتبه با دســتگاه ذیربط و اخذ پاسخ غیر قابل قبول، 
غیر حقوقــی و غیر منطقی اقدام به برگزاری جلســه ای با حضور جناب 
آقای دکتر خدایی رئیس سازمان سنجش آموزش کشور کرد.نماینده مردم 
تهران، ری، شــمیرانات، اسلامشهر و پردیس در مجلس ادامه داد: پس از 
بحث و بررســی و تبادل نظرات و با عنایت به مستندات قانونی از جمله 
 ماده 11 قانون رســیدگی به تخلفات و جرایم در آزمون های سراســری 
مصــوب 1384 و آییــن نامه اجرایی قانون یاد شــده مقرر شــد، کلیه 
 دانشــجویانی کــه پس از اعلام نتیجــه نهایی در کنکور ســال جاری و 
 ســال های قبــل، اقــدام به ثبــت نــام کــرده و مشــغول تحصیل در 
دانشــگاه ها و مراکز علمی هستند، خارج از شمول قانون مربوطه هستند.

 وی اظهار داشــت: با عنایت به اینکه انتصــاب وصف به موصوف از نوع 
 حقیقی اســت و مــراد از کلمــه داوطلــب در قوانیــن موضوعه همان 
 شــرکت کننده در آزمون تا قبــل از اعلام نتیجه نهایی اســت، فلذا پس

 از اعلام نتیجه و تعییــن تکلیف وی، دیگر لفظ داوطلب محلی از اعراب 
ندارد.

 رئیس  جمهور بودجه ۱۴۰۱ را یکشنبه تقدیم مجلس می کند 
معاون پارلمانــی رئیس جمهور گفت: اولین بودجه دولت ســیزدهم روز 
یکشنبه و با حضور رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه تقدیم 
مجلس خواهد شد.سید محمد حســینی با بیان اینکه اولین بودجه دولت 
سیزدهم روز یکشــنبه و با حضور رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه 
و بودجه تقدیم مجلس خواهد شــد، گفت: این لایحه اولین بودجه نویسی 
دولت ســیزدهم و ریل گذاری برای سال 1401 و سال های آینده است و 
سعی شده تا اصلاح ساختار بودجه به عنوان مطالبه مورد تاکید رهبر معظم 

انقلاب مورد توجه قرار گیرد.

وی گفت: انضباط مالی، هدایت نقدینگی به سمت تولید، توجه به عدم کسری 
بودجه و افزایش اختیارات دســتگاه ها به شرط نظارت پذیری در این لایحه 
مــورد توجه قرار گرفته اســت، همچنین این بودجه کامــلا عملیاتی بوده و 
براساس اقدامات تخصیص می یابد.معاون پارلمانی رئیس جمهور با اشاره به 
اعمال برنامه های اعلام شــده از ســوی رئیس جمهور در لایحه بودجه سال 
آینده گفت: در این لایحه سعی شده تا در موضوع پرداخت حقوق  ها به سمت 
عدالت حرکت شود، لذا افزایش حقوق  های سال آینده پلکانی بوده و میانگین 
این افزایش 10 درصد است.حســینی ادامه داد: قوانین مصوب مجلس، چون 
قانون جوانی جمعیت و حمایت از خانواده و همچنین جهش تولید مسکن در 
بودجه مورد توجه قرار گرفته اســت، به نحوی که وعده دولت برای ساخت 
چهار میلیون مســکن تحقق یابد و اقدامات لازم آغاز شود.وی گفت: در این 
لایحه موضوعاتی چون، حمایت از اقشــار آسیب پذیر تحت پوشش کمیته 
امداد امام خمینی )ره( و بهزیســتی، جذب سرمایه گذاری، رشد اقتصادی و 
موضوع آب مورد توجه و تاکید قرار گرفته و اعتبارات بیشتری برای کاهش 
مشکلات حوزه آب تخصیص یافته تا بتوانیم از این مرحله سخت عبور کنیم.

تازه های مطبوعات
آرمان ملی- حســن هانی تحلیل گر مسائل خاورمیانه در گفت و گو با این 
روزنامه گفت: فرانســه در حال ترمیم جایگاه خودش در غرب آسیاســت و 
سفرهای ماکرون به لبنان، عربستان، امارات، قطر و عراق در چند ماه گذشته، 
نشان می دهد فرانسه درصدد است که جای خالی آمریکا در منطقه را پر کند.

 وطن امروز- این روزنامه نوشــت : نتانیاهو در نامه ای به نخست وزیر رژیم 
صهیونیســتی خواستار تمدید حفاظت فوق العاده امنیتی از خود و خانواده اش 
شد. در این نامه تصریح شده است با توجه به این که نتانیاهو فرمان ترور افراد 
زیادی از جمله دانشمندان هسته ای ایران را صادر کرده، احتمال انتقام از او و 

خانواده اش وجود دارد.
 جمهوری اســلامی- این روزنامه با اشــاره به اظهارات اخیر رئیس جمهور 
در باره افزایش نرخ ارز، نوشــت: این، ســخن صریحِ رئیس جمهور است از 
یک »بیماری اقتصادی«. بیماری هولنــاک اقتصادی که دامنه اش را در همه 
عرصه های زندگی هم پهن کرده اســت. خواندن ایــن خبرِ تلخ ما را به یک 
سؤال مهم می رساند. همان که یک دانشجو از رئیسی می پرسد: »چرا این افراد 
را معرفی نمی کنید؟« حتی این را هم می شــود اضافه کرد که چرا »برخورد« 

نمی کنید؟ 
آفتاب یزد- این روزنامه با  تیتر » بدعتی خطرناک « از جا به جایی مرزهای 
قوانین و مقررات سخن گفت و نوشت: خانمی در راستای وصول مهریه خود 
موفق می شود سهم الارث احتمالی و آینده همسرش از املاک پدر همسر خود 
در حالتی که وی در قید حیات است را بازداشت کند. به نظر می آید این اجرائیه 
با قوانین کشــور ما در حوزه های مختلف مطابقت ندارد و طبق قانون امکان 

بازداشت سهم الارث احتمالی وجود ندارد.

 اعتماد - این روزنامه  از بازگشــت میزان تولید خودرو به 15 سال پیش 
گزارش داده و با طرح این ســوال که »چرا  تولید خودرو آب می رود؟« 
 بــه نقــل از ابوالفضل خلخالی، عضو هیئت علمی دانشــکده مهندســی 
خودروی دانشــگاه علم و صنعت ایران نوشــت: تــا زمانی که مدیریت 
خودروســازی های کشــور همانند گذشــته و بر پایه بخش دولتی باشد 
 تحرکــی در ایــن حــوزه رخ نمی دهد. اگــر واقعا خواســتار افزایش 
میزان تولیدات در این حوزه هستیم ضرورت دارد رویه های قبلی را تغییر 

دهیم.
انعکاس

 دیده بان ایران نوشــت : مهدی سعادتی پیشــه، عضو کمیســیون امنیت 
ملــی مجلس در واکنش بــه تصاویری کــه  از نمازخواندنش در دیدار 
با وزیرخارجه منتشــر شــد گفت: بنده چون جانباز هستم به طور کلی 
نمی توانم روی زمین نماز بخوانم . ما یک جلســه ای با وزیر امور خارجه 
و معاونان شان داشــتیم و نماز خواندن من در زمانی بود که جلسه هنوز 
 به صورت رســمی شروع نشــده بود بنده هم چون روی نماز اول وقت 
حساس هســتم، هنگامی که بقیه مشــغول خوش و بش بودند، نمازم را 
خواندم. این جلســه تا ســاعت 5 بعداز ظهر هم ادامه داشت. حالا یک 
 عکاســی لطف کــرده از نماز خوانــدن من عکس گرفتــه، از آن طرف 
بی بی ســی و ایران اینترنشــنال هم لطف کرده اند ما را ســوژه خودشان 

قرار دادند.
 انصاف نیوز نوشــت :  محمدجواد آذری جهرمی، وزیر پیشین ارتباطات، 
با اشــاره به اظهارات برخی چهره های دولت رئیسی درباره  برنامه  فضایی 
کشــور، از عملکرد دولت روحانی دفاع کرد و از آن ها خواســت که در 
اظهارنظرها انصاف را رعایت کنند.وی در یادداشــتی تلگرامی نوشــت:  
اگــر برنامه فضایی تعطیل بود، رئیس جمهــور از چه چیزی بازدید کرد 
 که امیدوارکننده بود؟ آن شــش ماهواره آمــاده پرتاب و خود ماهواره بر 
ســیمرغ و ذوالجنــاح که بازدید شــد و امیدواری ایجاد کــرد، در کدام 
دولت طراحی و ســاخته شــد؟ قراردادهای خارجی خرید ماهواره های 
 GEO و LEO ایران در چه زمانی منعقد و با همه دشــواری های مالی، 

پرداخت ها انجام شد؟
 پارســینه نوشت : حجت الاســلام مجتبی ذوالنور عضو کمیسیون امنیت 
ملی مجلس گفت : ترامپ قبــل از انتخابات تاکید کرد که برجام را پاره 
می کنم و رهبری فرمود که اگر شــما برجام را پــاره کنید ما آن را آتش 
خواهیم زد. ترامپ برجام را پاره کرد و بنده نیز به درستی براساس موضع 
جمهوری اســلامی ایران که در بیان قاطع رهبری جاری شد برجام را در 
صحــن مجلس دهم آتش زدم و به این کارم نیز افتخار می کنم. امروز نیز 
برجام باید احیا شود چون ما هرچه که داشتیم دادیم و یک چک از آن ها 
گرفتیــم. برای تحقــق حقوق ملت ایران این چک باید نقد شــود و همه 

تحریم ها کنار رود.

گروه خبر // رئیس شورای شهر بندرعباس در شانزدهمین جلسه 
علنی شورای اسلامی شــهر بندرعباس با تاکید بر اینکه شعار ما 
هنگام انتخابات شــفافیت بوده گفت: بر عهدی که با مردم بستیم 
پایبندیم در همین راستا یک طرح داریم که در مراحل آخر بررسی 
کارشناسی است و بعد از نهایی شدن در اختیار اعضا قرار گرفته و در 

انتها برای تصویب به صحن شورا آورده می شود.
    به گزارش خبرنگار دریا، فاطمه جراره اظهار کرد: شــفافیت حق مردم 
بوده و برای شــورا و شهرداری الزامی است تا با تکیه بر این اصل مهم آن 
مانع از بروز فســاد و صیانت از همکاران شــویم. وی افزود: شفافیت در 
شورای شهر و شهرداری همواره یک دغدغه مهم شهروندان بوده و در این 

طرح ما مواردی همچون تعداد نیرو و پرسنل شهرداری، املاک شهرداری 
و سازمان های تابعه، بودجه جاری و عمرانی و معاملات شهرداری و مدت 
زمان اجرای پروژه و شفاف سازی در زمینه پیمانکاران و بودجه تخصیص 
یافته گنجانده شده است که در اختیار مردم قرار می گیرد تا اطلاعات کامل 
داشته باشند. وی ادامه داد: یک مسئله دیگر مبحث حسابرسی است، طرح 
ایجاد کمیته حسابرســی داریم که زیر نظر رئیس شورا تصویب می شود 
افرادی در این کمیته مشخص خواهند شد شامل نماینده شهردار، دو عضو 
شــورا و یک شخص مستقل نیز خارج از شهرداری خواهد بود که مسائل 
مالی و حسابرسی شهرداری و شورا را انجام دهند.رئیس شورای اسلامی 
شهر بندرعباس با اشاره به اهداف این طرح گفت: مهم ترین اهداف ایجاد این 

کمیته کمک به استقرار نظام راهبردی شهرداری، نظارت بر فرآیند گزارشگری 
مالی و غیر مالی، نظارت و کنترل جامع دقیق قوانین و مقررات، ارتقا فرهنگ 
مدیریت عملکرد، کمک به حفظ و حمایت از مسئول حسابرسی داخلی و 
ارزیابی دوره ای نظام راهبری شــهرداری است که به مدت 3 سال مصوب 
می شود و تمام موضوعات و مسائل حسابداری انجام می شوند و اطلاعات 
کامل مسائل مالی شــهرداری در اختیار اعضای شورا قرار خواهد گرفت 
تا شــورای وعده داده شده حامی شفافیت محقق شــود . وی در ادامه با 
تبریک روز جهانی معلولان گفت: جامعه معلولان از شــورا و شهرداری 
درخواســت هایی دارند و امیدواریم همکاری موثری در راستای کاهش 
مشکلات این قشر عزیز داشته باشیم.جراره ادامه داد: در شورای پنجم بنا 
بود برای مناسب سازی معابر شهری از خود جامعه معلولین نماینده ای در 
کمیته مناسب سازی حضور پیدا کنند اما تا الان اتفاقاتی افتاده است که این 
امر محقق نشده و از این رو قطعا باید از این به بعد نماینده جامعه معلولین در 
تایید طرح ها و پروژه های شهرداری مشارکت کند. وی همچنین از اهدای 

12 دستگاه ویلچر به جامعه معلولین استان هرمزگان خبر داد.

در شانزدهمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر بندرعباس مطرح شد

ایجادکمیته حسابرسی شورا و شهرداری 

گروه خبر // فرمانده یگان حفاظت زندان های 
کشــور با اشــاره به ضرورت هوشمندسازی 
زندان ها در راســتای تأمین و پایداری امنیت 
نگهداری مجرمان  بــا  زندان ها  جامعه، گفت: 
خطرناک، نقش بسیار پررنگی در ارتقای سلامت 

اجتماعی و روانی مردم دارند. 
   ســرهنگ ذوالفقار برفــر، فرمانده یگان حفاظت 
زندان های کشور، در نشســت با  فرماندهان یگان 
حفاظت زندان های هرمزگان در بندرعباس، اظهار 

کرد: زندانبانی سنتی دیگر جوابگوی امنیت زندان ها 
نخواهد بود و باید به سمت هوشمند سازی زندان ها 
و بهره گیری بیشتر از تجهیزات نوین زندانبانی حرکت 

کرد.
  وی با اشاره به اینکه مبادی ورودی زندان ها بسیار 
حساس اســت و باید با نصب و راه اندازی دستگاه 
ایکس ری از ورود اقلام ممنوعه به زندان جلوگیری 
کرد، افــزود: تأمین و پایداری امنیــت از نیازهای 
اساسی جامعه است و زندان ها با نگهداری مجرمان 

خطرناک، نقش بســیار پررنگی در ارتقای سلامت 
اجتماعی و روانی مردم دارند. اگر خدشه ای به امنیت 
زندان ها وارد شود، هیچ کدام از برنامه های اصلاحی 
و تربیتی اجرایی نخواهد شد.فرمانده یگان حفاظت 
زندان های کشور تصریح کرد: بازرسی های غیرمترقبه 
نیز موجب ارتقای امنیت زندان ها می شود و باید این 

مهم را با جدیت دنبال کرد.
   باید فعالیت روزانــه مددجویان را نیز رصد و با 
پیشــگیری به موقع از وقوع ناامنــی در زندان ها 

جلوگیری کرد.برفر در پایان یادآور شــد: روحیه 
همکاری و همدلی کارکنان در زندان های هرمزگان 
ستودنی اســت که این مهم یکی از عوامل موفقیت 

زندان های این استان است. 
  مصطفی کیشــانی، مدیرکل زندان های هرمزگان 
نیز در این نشســت ضمن ارائه گزارشی از اقدامات 
صــورت گرفته در زندان های اســتان، عنوان کرد: 
اســاس کار زندانبانی بر پایه نظم و امنیت است که 
با هوشیاری همه کارکنان به خصوص یگان حفاظت، 
امنیت پایدار در همه زندان های استان نهادینه شده 
است.به گزارش ایکنا ، یادآور می شود؛ فرمانده یگان 
حفاظت زندان های کشــور در سفر به هرمزگان از 
زندان های بندرعباس، بندرلنگه، میناب و بازداشتگاه 

قشم بازدید میدانی به عمل آورد.

فرمانده یگان حفاظت زندان های کشور تاکید کرد 

ضرورت هوشمندسازی زندان ها در راستای تأمین امنیت جامعه 
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فقط بخاطر تو 
هر روز میرم من سر کار 

فقط به خاطر تو
چی می کشم از روزگار 

فقط به خاطر تو
هر روز توی ترافیکم 

فقط به بخاطر تو 
نحیف و زرد و باریکم 

فقط به خاطر تو 
من پولدار زمون میشم 

هر چی بخوای همون میشم
برای جنگ با سر نوشت 
فقط میخوام پلو خورشت 

اما تو غرغر میکنی ، همیشه بر سر من
میگی چه حیف که شدی .. یه روزی همسر من

با دعواهات خون میکنی این دل زار ما رو
همیشه زهرم میکنی ، هم شام و هم ناهارو 

فقط یه لقمه نون میشه .. با کار عالی من
جواهر و طلا میخوای.. از جیب خالی من
حتی تو باور نداری، که زندگی چه سخته
تمام فکر و ذکر تو ، کفش و لباس و رخته!

خودم رو داغون میکنم 
فقط به خاطر تو

این جگرو خون میکنم 
فقط به خاطر تو

اگر که پولی بمونه منکه دریغ ندارم
به جون صابخونه میرم طلا واست میارم 

من پولدار زمون میشم، هر چی بخوای همون میشم
برای جنگ با سرنوشت ، فقط میخوام پلو خورشت 

ولی تو غرغر میکنی همیشه بر سر من 
میگی چه حیفه که شدی یه روزی همسر من
با دعواهات خون می کنی این دل زار ما رو 
همیشه زهرم می کنی هم شام وهم ناهارو 
دلم چه خوش بود که منم.. زن وعیالی دارم

از روز دامادی ولی ، من روزگار ندارم
ولی اگر غر بزنی شام و ناهار نمیام

با این بساط زندگی من بچه هم نمی خوام 
نگا به مردم میکنی چی دارن چی ندارن
غر میزنی که دیگرون پول از کجا میارن

همیشه تهدید میکنی مامانمو میارم
ایندفعه اما من میروم!
...منم مامانی دارم!!! 

  فرزانه شیدا 
***
دانشجو

درست از وقتی که کنکورُ میداد
سوراخ شد آسمون دانشجو افتاد
تو فکرش صدهزارتا آرزو داشت

تو آیندش یه دنیا آبرو داشت
میدونست با انرژی ای که داره

محاله توی درسی کم بیاره
میگفت : "هرسال نوبل رو من میگیرم

تصور کن اگر یکروز بمیرم!
تمام عالمای حال حاضر

از اون PHDی شاخ تا اکابر
واسم صب تا به شب هی اشک میریزن

چقدر این آدما واسم عزیزن!
دلا زود تنگ میشه وقتی نباشم

خدایا صد هزار سال زنده باشم"
اینا فکرای قبل از ثبت نامه

خوبه! اما هدف هاش کم دوامه
خیال با واقعیت فرق داره

مواظب باش حقیقت برق داره
تو جَوِّ ترم اول گیجه گیجه

خودش خرگوشه و همسر هویجه
واسه جنس مخالف زود میمیره
دیگه یادش میره نمره بگیره
همش دنبال عشق و ازدواجه

درسته ازدواجم احتیاجه
ولی شورش رو داره در میاره

با این کاراش میشه مشروط بیچاره
نوبل پر ، افتخار پر ، آرزو پر

یه وقتا تویِ گِل گیر میکنه خر
ترم دوم همیشه فرق داره

دیگه وقته تلاش و پشت کاره
تلاشی سخت برای خواستگاری
رو قلبش پر شده از یادگاری

ولی یک نیم نگاه داره به درساش
دیگه کم کم داره میریزه ترساش
دیگه این چهارده واحد پاسه پاسه
اگه که پاس نشه دل آس و پاسه

به زورِ امدادِ غیبی و ...حالا...!!!
معدل رو دوازده شد ، ماشالا

خلاصه میگذره روزای تحصیل
لم کار دستشه با مغز تعطیل

بیبین ترمای بعد نیست قابل پخش
ندارم بازیگر من واسه این نقش
یه نخ سیگار ، سه تا نون اضافه
مهندس جون نشی دیگه کلافه

نبینم بی خیالِ بی خیالی
نبینم کار و باری تو نداری
نبینم آرزوهات رفته از یاد

شیرینت رفته و وا مونده فرهاد
تنفر داری از استاد و جزوه

غلط کردم دانشجو اینجورا نیست
همه حرفام توَهم های شاده
جَوونم ، توی کلم پر ز باده

  امیر حسین توکلی 

طنز

جنوب کشور

حسن سیلاوی سرویس استان ها //  مدیر 
اعتبارات  کمبود  از  کل شیلات خوزستان 
استانی و ملی انتقاد کرد و گفت: پروژه های 
به دلیل مشکلات  ناتمام شیلات،  عمرانی 
مالی و اعتباری ســال ها بلاتکلیف مانده 
است، در حالی که با منابع محدود می توان 
تعدادی از این طرح هــای راکد را اجرایی 

کرد. 
   به گزارش خبرنــگار دریا ؛ فتح الله ابوعلی 
هماهنگی  ویدئوکنفرانسی شورای  نشست  در 
مدیران کل شیلات استان های ساحلی گزارشی 
از وضعیــت آبزی پروری خوزســتان به ویژه 
پرورش میگو طی 6 ماه نخســت سال جاری 
ارائه و اظهار کرد: تعداد مزارع فعال در ســال 
جاری نسبت به سال گذشته با 53 درصد رشد 
مواجه بوده و فرآیند پرورش با سطح زیرکشت 
330 هکتار در شرایط نرسری شده، برداشتی 
حدود 692 تن میگو را به همراه داشــته است. 
وی افــزود: در حال حاضر بــا اقدامات موثر 
انجام شده، شــیوع بیماری لکه سفید در مزارع 
میگو زیر 5 درصد رســیده و این بیماری در 
خوزســتان کنترل شده است. مدیر کل شیلات 
خوزســتان تصریح کرد: تعداد مراکز نرسری 
فعال در ســال گذشته یک واحد بوده و امسال 

به 3 واحد افزایش پیدا کرده اســت و با تداوم 
همکاری و مشــارکت از ســوی بهره برداران، 
افزایش راه اندازی مراکز نرسری در سال آینده 
به 10 مرکز نیز پیش بینی می شود.ابوعلی ادامه 
داد: بعد از چند سال تعطیلی و رکود یک مرکز 
تکثیر میگو در مجتمع پرورش میگوی چوئبده 
آبادان فعال شد و سال آینده به 3 مرکز افزایش 
می یابد و نیاز عمده پست لارو میگوی منطقه 
را در ایــن مجتمع تامین خواهیم کرد.مدیر کل 
شیلات خوزستان از بهره برداری مجتمع پرورش 
میگوی 395 هکتاری هندیجان در سال آینده 
خبر داد و گفت: با فعال شدن این مجتمع، نیاز 
به پست لارو به شــدت افزایش پیدا می کند.
وی، تولید 110 تن میگو از آب های نامتعارف 
)زه آب مزارع کشاورزی( شهرستان خرمشهر 
را اقدامی بی ســابقه خواند و خاطرنشان کرد: 
ظرفیت های شــیلات در اســتان خوزستان و 
مناطق جنوبی بسیار بالا است و برنامه ریزی های 
لازم در خصوص به کارگیری این ظرفیت ها به 

دســتگاه های ذیربط ارائه خواهد شد. ابوعلی، 
به آخرین وضعیت پرورش ماهی در قفس در 
خوزستان اشــاره کرد و یادآور شد: با سال ها 
تلاش و پیگیری های مستمر، برای نخستین بار 
پروانه تاسیس پرورش 500 تن ماهی دریایی 
در قفس اخذ شــد و در همین راستا متقاضیان 
دیگری نیز مراجعه می کنند.مدیر کل شــیلات 
خوزستان افزود: اولین مزایده پرورش ماهی در 
قفس در ســد مارون برگزار شد و مزایده دوم 
نیز به زودی برگزار می شود. همچنین پرورش 
ماهــی دریایی در قفس در خوریات بندر امام 
خمینی )ره( نیز در حال مطالعه و بررسی است.
این مقام مسئول، مجتمع پرورش ماهیان گرمابی 
آزادگان شهرســتان کارون را یکی از مهمترین 
پروژه های آبزی پروری استان دانست و اظهار 
کرد: بیش از 200 مزرعه در فاز 2 این مجتمع 
طراحی شده که سال گذشته 15 مزرعه و امسال 
به 2۷ مزرعه رســیده است و سال آینده 45 تا 
50 مزرعه وارد مدار تولید می شوند.ابوعلی بیان 

کرد: طی چند ماه آینده زیرساخت های دو کانال 
فرعی این مجتمع تکمیل و ظرفیت راه اندازی 
113 مزرعه ایجاد می شود که در صورت تامین 
تسهیلات بانکی ســال آینده وارد مدار تولید 
می شوند. وی در ادامه یادآور شد: در صورتی 
که مجتمع های تولیدی تکمیل شــوند ظرفیت 
45 هزار تنی به تولید استان افزوده می شود و 
امیدواریم سهم شیلات از تسهیلات کم بهره ای 
که پیش بینی شده کمک کند تا مزارع سریعتر 
راه اندازی شوند.مدیرکل شیلات خوزستان، در 
خصوص اقدامات انجام شده در حوزه ماهیان 
سردابی استان نیز گفت: فاز 2 مجتمع پرورش 
ماهیان سردابی شهدای شهرستان اندیکا امسال 
با تکمیل زیرســاخت ها و احداث اســتخرها 
آغاز و ســال آینده وارد مدار تولید می شود.
ابوعلی افزود: شهرک شیلاتی شهدای اندیمشک 
)مزرعه 2 هزار و 500 تنی ماهیان سردابی( نیز 
در دست پیگیری و اجرا است.  وی ادامه داد: 
در بحث صادرات آبزیان نیز علیرغم مشکلات 

موجود، یک خط هوایی در شهرســتان آبادان 
راه اندازی شده است و محصولات شیلاتی به 
صورت هفتگی به کشور کویت صادر می شوند 
و این اقدام برای کشور ترکیه و سایر کشورهای 
شــمالی نیز در حال پیگیری اســت.مدیر کل 
شیلات خوزســتان، در بخش دیگری از این 
نشســت مجازی، از کمبود اعتبارات استانی و 
ملی انتقاد و تصریح کــرد: پروژه های عمرانی 
ناتمام شــیلات، به دلیل مشــکلات اقتصادی 
و اعتباری ســال ها بلاتکلیــف مانده و کمبود 
اعتبارات عمرانی کار را برای ما سخت تر کرده 

اســت. در حالی که با منابــع محدود می توان 
تعدادی از ایــن طرح های راکد را اجرایی کرد 
و از طرفی دیگر این تاخیرهای پیش آمده به 
ویژه در حوزه بنادر صیادی، شیلات استان را 
از سوی رســانه ها، شبکه های اجتماعی و هم 
استانی ها مورد انتقاد قرار داده است. مدیر کل 
شیلات خوزستان، برخی از مهمترین مشکلات 
فعلی این اداره کل را عدم تامین اعتبارات لازم، 
سوخت شــناورها و کمبود نیروی انسانی به 
ویژه در یگان حفاظت از منابع شــیلات استان 

و راه اندازی سامانه سیتا برای صیادان برشمرد.

مدیرکل شیلات خوزستان انتقاد کرد 

کمبود اعتبار برای تکمیل پروژه های شیلات

ســرویس  زاده  حائــری   علیرضا 
اســتان ها // اســتاندار یزد گفت: 
مصوبات شــورای هماهنگی مبارزه 
با مواد مخــدر باید اجرایی و وظایف 
تمامی دستگاه های مسئول در انجام 
مسوولیت محوله دقیق مشخص شود. 
   به گزارش خبرنگار دریا ، مهران فاطمی 
در نشست شــورای هماهنگی مبارزه با 
مواد مخدر افزود: ماموریت ها توسط هر 
یک از دستگاه ها و مسئولان امر در این 
خصوص باید بیــش از قبل تعیین و در 
قبال رسالت خطیر خود به جد پاسخگو 
باشند.وی با قدردانی از تمامی مسئولان و 
دستگاه های امنیتی و انتظامی در راستای 
مبارزه با مواد مخدر به اهمیت پیشگیری 

در این زمینه اشــاره کرد و آن را بسیار 
مهم برشــمرد و اظهار کرد: سند استانی 
مبارزه با مواد مخدر کاملا مشــخص و 
برش شهرستانی هر یک از مناطق تعیین 
شــود.در این نشست هر کدام از اعضای 
شــورا با ارائه گــزارش در خصوص 
آخرین اقدامات در مبارزه با موادمخدر 
به ضرورت پیشگیری و همفکری برای 
تحقق اهداف تاکید کردند.پیگیری توسعه 
تعــداد مراکز درمان و کاهش آســیب 
سرپایی، تسریع در صدور پروانه سرپناه 
شبانه معتادان، انجام حمایت  لازم برای 
اســتمرار آن و جابه جایی و انتقال مرکز 
مطرح شــد.همچنین انعقــاد تفاهم نامه 
مبارزه  هماهنگی  بین شورای  همکاری 

با مــواد مخدر و حوزه هــای علمیه و 
اســتفاده از ظرفیت کانون های فرهنگی 
مســاجد در راســتای آگاهی بخشی به 
جامعه از دیگر مصوبات این شــورا بود.

جاده های یزد نقش مؤثری در برقراری 
ارتباط استان های جنوبی و شرقی ایران 
به مرکز کشور دارد و با توجه به موقعیت 
آن در مســیر کریدور شمال - جنوب و 
شرق و غرب و بالعکس در برخی مواقع 
راه های آن برای انتقال کالاهای قاچاق 
و موادمخدر و نیز قاچاق انســان مورد 
سوء استفاده قرار می گیرد.روزانه حدود 
400 هزار دســتگاه انواع خودرو سبک 
و ســنگین در جاده های استان یزد در 

کریدورهای یادشده تردد می کنند.

استاندار یزد :

 وظایف دستگاه ها در مبارزه با مواد مخدر مشخص شود

       

حسن سیلاوی سرویس استان ها // نماینده 
 ولی فقیه در خوزســتان گفت: شــهر بندر 
امام خمینی ظرفیت شهرستان شدن را دارد 
و این موضوع از طریق اســتاندار خوزستان 

پیگیری خواهد شد. 
  بــه گــزارش خبرنگار دریا ؛  حجت الاســلام 
و المســلمین ســید عبدالنبی موســوی فرد در 
 آیین افتتاح 1۷6 مســکن مهــر مددجویان بندر 
امــام )ره( بیــان کرد:مطالبــه مردم بنــدر امام،  
شهرســتان شــدن  و داشــتن امنیت است.وی 
گفت:در این رابطه با اســتاندار خوزستان صحبت 
 شــده تا تعدادی از مسئولان و کارشناسان منطقه 
ظرفیت های 2 شــهر بندر امام خمینی و ماهشهر 
را بررســی کرده  و به صورت عادلانه و با توجه 
به جمعیت، محدوده را مشــخص کنند.امام جمعه 
اهواز همچنین گفت:اینجانب به عنوان پدر معنوی 
مردم خوزستان تلاش می کنم تمام فرزندانم راضی 
باشــند و امکانات با عدالت بین همه مردم استان 

توزیع شود.
  اســتاندار خوزســتان نیز در ایــن آیین یکی  
از اهــداف نظام جمهــوری اســلامی را ایجاد 
عدالــت دانســت و گفــت: دولــت مردمی و 

انقلابی ســیزدهم خود را خادم ملت و پشــتیبان 
 محرومان می داند و یکی از سیاســت های دولت 
محرومیــت زدایــی اســت.صادق خلیلیــان با 
قدردانی از کمیته امــداد امام خمینی بابت تکمیل 
امام  بندر  واحدهای مســکونی مددجویــان در 
 اظهــار داشــت: این مجموعه مســکونی نیاز به 
 زیر ســازی از جمله گازرســانی و جاده سازی 
دارد که اعتبار لازم برای آســفالت آن تامین شده 

است.
   نماینــده مردم ماهشــهر، امیدیه و هندیجان در 
مجلس شــورای اســلامی نیز در ادامه به روند 
 ســاخت پنج هــزار واحــد مســکونی در بندر 
امــام )ره( اشــاره کــرد و این اقــدام را تحولی 
عظیم در منطقه دانســت و گفــت: انتظار داریم 
با ســرعت ســاخته   این واحدهای مســکونی 

شوند.
  حبیب آقاجری اظهار داشــت: با کمک صنایعی 
که در این شهرستان مســتقر هستند و با پایبندی 
 به مســئولیت های اجتماعی قــدم های موثری 
می توان برای مردم این شهرســتان برداشــت.با 
حضور رئیس کمیته امداد امــام )ره( 1۷6 واحد 

مسکن مهر مددجویان بندر امام افتتاح شدند.

نماینده ولی فقیه در خوزستان :

بندر امام خمینی 
ظرفیت شهرستان شدن را دارد

 

آرزو توکلی سرویس اســتان ها // استاندار کرمان 
خطاب به اعضای شــورای اســلامی شهرها گفت: 
شــهرداران کارآمد و طبق قوانین انتخاب کنید و 
با هم توافق کنید و بدانید مردم در شــوراها هیچ 
کاری به مسایل جناحی و حزبی ندارند و اگر بررسی 
 کنید حدود سه تا پنج درصد از مردم شاید چنین 
دغدغه ای داشــته باشند چرا که مردم بیشتر از ما 

کار می خواهند. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ علی زینی وند، در جلســه 
نشست شــورای اسلامی اســتان کرمان گفت: با هیات 
رئیس منســجم و با برنامه در شورای عالی استان ها به 
نفع اســتان و در راستای منافع استان نقش آفرینی کنید.
وی با بیان اینکه استانداری پشتیبانی لازم را از شوراهای 
اســلامی خواهد کرد، در ادامه خطاب به اعضای شورای 
اسلامی استان گفت: حتما بحث قوانین را جدی بگیرید 
و در برخــی جاها تصمیمات غیرقانونی باعث ســلب 
اعتماد مردم می شود لذا بر قوانین مسلط باشید.استاندار 
 کرمــان بر لزوم نظــارت دقیق قانونی شــوراها بر کار 
شــهرداری ها تاکید کرد و در ادامه نظارت را به معنای 

دخالت ندانست و تصریح کرد: بدنه شهرداری ها از تراکم 
 نیرو رنج می برد که باعث ناکارآمدی شهرداری ها می شود
  و شــغل آفرینی با کارمندی درســت نیســت و باید 
شــهرداری ها چابک سازی شــوند.وی با تاکید برآنکه 
نظارت لازم بر نحوه هزینه کرد اعتباراتی که از محل ارزش 
افزوده در اختیار شهرداری ها قرار می گیرد، تاکید کرد و 
افزود: اســتان کرمان با توجه به بافت جمعیتی جزو کم 
مساله ترین استان ها در زمینه انتخاب شهردار بوده است.
زینی وند با بیان این مطلب که ما محصول مردم سالاری 
اسلامی هستیم، اظهار کرد: شورای که شش ماه نتوانسته 
شهردار خود را انتخاب کند آیا انتظار دارید این شورا برای 
مردم کار کند و بدانید که شوراها بیشتر از ارگان های دیگر 
بر زندگی مردم تاثیر می گذارند.وی افزود: زندگی مردم 
را بیش از این معطل نکنید و معاونت عمرانی استانداری 

و فرمانداران در هیات حل اختلاف موضوع را بررسی و 
طی روند قانونی تصمیم گیری و حتی انحلال شورا را در 
دستور کار قرار دهید زیرا هیچ چیزی مهمتر از منافع مردم 
برای ما نیســت و تقاضا داریم سریعتر رفع اختلاف شود.  
استاندار کرمان خطاب به اعضای شورای اسلامی شهرها 
گفت: شهرداران کارآمد و طبق قوانین انتخاب کنید و با هم 
توافق کنید و بدانید مردم در شوراها هیچ کاری به جناح 
ندارند و اگر بررسی کنید بیش از سه تا پنج درصد از مردم 
 شــاید دغدغه جناح داشته باشند و مردم بیشتر از ما کار 
می خواهند.وی با بیان این مطلب که به مســایل خدمات 
شهری توجه کنید و ما هم به شما کمک می کنیم، تصریح کرد: 
متاسفانه شاهدیم در برخی از نقاط در ورودی شهرها نخاله 
تلنبار شده است؛ ورودی شهرها نازیبا بود و چنین مواردی 
نشان دهنده ناکارآمدی مسئولین شهری آن شهر است و به 

سمت زیباسازی شهرها سوق یابید.زینی وند تاکید کرد: 
 مگر دشت ها بی صاحب هستند که نخاله ها را در آنجا 
می ریزید؛ باید شــهرها برای مردم نشــاط آور باشد؛ 
همچنین در کنار مســایل عمران شــهری باید به ابعاد 
فرهنگی، نشــاط آفرینی نیز توجه کنیــد.وی با تاکید 
برآنکه بر امور شــهرداران نظارت خواهیم کرد، افزود: 
برای مردم کار صادقانه کنید و به اقتصاد شهری نیز توجه 
کنید. مصطفی آیت الهی موسوی، معاون هماهنگی امور 
عمرانی استاندار کرمان با بیان اینکه این شورا 23 عضو 
دارد، گفت: 41 درصد جمعیت اســتان، روستایی است 
و دو هزار و 4۷1 دهیاری در ســطح اســتان داریم.وی 
ادامه داد: متاســفانه سه هزار و 152 روستا فاقد شورا و 
دهیاری در اســتان داریم . همچنین شهسواری، مدیرکل 
دفتر امور شهری و شــوراهای استانداری کرمان نیز در 
این جلسه گفت: تاکنون حکم 61 شهرداری صادر شده و 
هفت شهرداری استان هنوز تعیین تکلیف نشده است که 
از این تعداد دو مورد آن هنوز از طرف شــورای اسلامی 
آن شهرها کسی معرفی نشده است و مابقی به دلیل آنکه 
فرد معرفی شــده به استناد قوانین دارای صلاحیت لازم 

نبوده اند.منصور عزیزآبادی با 12 رای به عنوان رئیس و 
یعقوب الله بخشی با 12 رای به عنوان نایب رئیس شورای 
اسلامی استان کرمان انتخاب شدند. همچنین ثریا نیک 
نفس و مرتضی دهقانیان به عنوان منشی و محمد مداومی 
به عنوان سخنگوی و عباس ابراهیمی به عنوان هیات حل 
اختلاف شورای اسلامی استان انتخاب شدند.برپایه این 
گزارش، آقایــان خداداد خارایی، علیرضا عباس زاده و 
غلامرضا پوربلوچی به عنوان اعضای شورای عالی استان 

انتخاب شدند.

طرح :  بیتا  هوشنگی

استاندار کرمان :

مردم دغدغه مسائل حزبی و جناحی ندارند

 مهران ســلطانی نژاد ســرویس استان ها // 
اداره کل بنادر و دریانوردی اســتان بوشهر در 
ارزیابی سازمان بنادر در شاخص های اچ.اس.ایی، 
مدیریت بحران و پدافند غیرعامل رتبه نخست 

کسب کرد. 
   به گزارش خبرنــگار دریا ؛ رئیــس اداره اچ.اس.ایی، 
مدیریت بحران و پدافند غیرعامل اداره کل بنادر و 
دریانوردی استان بوشهر ، گفت: این ارزیابی سالانه 

در خصوص  عملکرد فعالیت ها مرتبط بر اســاس 
الزام های بین المللی و در چهار گروه مدیریت، ایمنی 
صنعتی،بهداشت حرفه ای و محیط زیست و بهداشت 

محیط انجام  می شود.
  نرگــس علیپور افزود: کاهــش حوادث، کاهش 
سطح ریســک های ایمنی و بهداشــت حرفه ای، 
جنبه هــای زیســت محیطــی و افزایش ضریب 
 ایمنی از دســتاوردهای اجرای الزام های در دامنه 

کاربرد اداره کل بنادر و دریانوردی اســتان بوشهر  
اســت.وی ادامه داد: ســازمان بنادر و دریانوردی 
براساس ارزیابی های سالیانه، ستاد اجرایی بنادر را 
به عنوان یکی از الزام های اصلی مورد ارزیابی قرار 

می دهد.
  علیپور ادامه داد: بهبود مســتمر در شــاخص های 
شبه حوادث، محیط زیست، بهداشت اماکن و ایمنی 
اسکله ها، ساختمان، انبارها و شناورهای خدماتی از 
دیگر موارد تاثیرگذار در اختصاص رتبه نخست کشور 
در مدیریت بحران، پدافند غیرعامل و اچ اس ایی به 
بندر بوشهر اســت.  وی بیان کرد: رعایت الزام  های 
مرتبط با حوزه  های مطرح شــده منجر به کاهش 
میزان حوادث و همچنین کاهش میزان عدم انطباق  ها 
شده و ارتقا ســطح ایمنی بندری و تجهیزات را به 

میزان قابل توجهی افزایش داده است.
  علیپــور افــزود: ایمنی مبحثی حائــز اهمیت و 
راهبــردی در حوزه فعالیت های بندری اســت که 
کمترین بی توجهی به این مقوله آثار زیان باری را 

برای جامعه هدف ایجاد می کند.
 اداره کل بنادر و دریانوردی استان بوشهر در سال 
98 نیز موفق به کســب رتبه نخست اچ.اس.ایی، 
مدیریت بحران و پدافند غیر عامل شده بود.این اداره 
کل در سال گذشته نیز در شاخص های اچ.اس.ایی، 
مدیریت بحران و پدافند غیرعامل رتبه دوم کشور را 

کسب کرده بود.

بندر بوشهر در سه شاخص رتبه نخست کشور را کسب کرد 

چرا قانون تعرفه گذاری خدمات پرستاری اجرا نمی شود؟
حسن سیلاوی سرویس استان ها // رئیس نظام پرستاری 
اهواز خواستار اجرایی شدن قانون تعرفه گذاری خدمات 

پرستاری شد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ علیرضا گچ کوبان با تبریک سالروز 
ولادت حضرت زینب)س( و روز پرســتار و گرامیداشــت یاد 
شهدای مدافعان سلامت اظهار کرد: کمبود شدید نیروی انسانی 
مهمترین مشکل در حوزه پرستاری است؛ در حوزه دانشگاه علوم 
پزشکی اهواز یک سوم استاندارد کشوری نیروی انسانی وجود 
دارد. وی با اشاره به 12 هزار ردیف بلاتصدی در دانشگاه علوم 
پزشــکی اهواز، افزود: مسئولان دانشگاه علوم پزشکی اهواز و 
دیگر مسئولان استانی باید سهمیه بیشتری برای استخدامی ها در 
خوزستان لحاظ کنند زیرا با توجه به بدی آب و هوای خوزستان، 
تمایل به حضور در این اســتان نسبت به استان های دیگر کمتر 
است. با توجه به اینکه هیچ مزیتی نیز نسبت به استان های دیگر 
نداریم، مهاجرت از خوزستان به استان های دیگر بیشتر است و 

این مسائل، کمبود نیرو را تشدید می کند.گچ کوبان گفت: به تبع 
کمبود نیروی انســانی، جذب نیروی شــرکتی انجام شده است 
و بیش از 2 هزار نفر در اهواز از این طریق جذب شــده اند که 
این افراد از نظر حقوق و مزایا، نسبت به دیگر نیروها مشکلات 
بیشــتری دارند و تبدیل وضعیت این نیروها نیز بلاتکلیف مانده 
است.رئیس نظام پرســتاری اهواز افزود: در سال 1400 کارانه 
پرستاران پرداخت نشــده اســت و اضافه کار نیز از مردادماه 
امسال پرداخت نشــده است.وی بیان کرد: پاداش بازنشستگان 
پرستاری نیز از ســال 99 پرداخت نشده است. 15 سال است 
که تعرفه گذاری خدمت پرستاری نیز در مجلس شورای اسلامی 
تصویب شده اســت و در روز پرستار سال گذشته، مقام معظم 
رهبری به صراحت اعلام کردند که این قانون باید اجرایی شود 
اما تاکنون این کار انجام نشده است.گچ کوبان که در یک برنامه 
تلویزیونی صحبت می کرد، گفت: فوق العاده خاص نیز برای دیگر 

کارمندان اجرا شده اما برای پرستاران اجرایی نشده است.



4
شنبه 20 آذر 1400

6 جمادی الاول 1443

سال بیستم شماره 3767

فرهنگ  وهنر

 برگزاری دوره آموزشی ویژه هیئت امنا 
و خدام بقاع متبرکه هرمزگان 

  ســرویس فرهنگی // رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرســتان 
بندرعبــاس از برگزاری دوره آموزشــی ویژه هیئت امنــا و خدام بقاع 
متبرکه هرمزگان در امامزاده ســید مظفر)ع( بندرعباس با حضور اساتید 
کشــوری و اســتان خبر داد. محمدعلی پویه، رئیس اداره اوقاف و امور 
خیریه شهرستان بندرعباس، اظهار کرد: دوره آموزشی ویژه هیئت امنا و 
خدام بقاع متبرکه اســتان هرمزگان، در امامزاده سید مظفر)ع( بندرعباس 
با حضور 4 اســتاد کشوری و اســتانی برگزار شد.وی افزود: اساتید این 
دوره آموزشی »حجت الاسلام والمسلمین محمد نوروزپور« مدیرکل بقاع 
متبرکه و اماکن مذهبی سازمان اوقاف کشور در حوزه بقاع متبرکه و اماکن 
مذهبی، »حجت الاسلام حسین فاطمی تبار« رئیس اداره امور اجتماعی 
سازمان اوقاف در حوزه مسائل اجتماعی، »حجت الاسلام سلمان روحی« 
معاون اداره امور فرهنگی سازمان اوقاف در حوزه مسائل فرهنگی و »دکتر 
مرتضی رئیسی« بازنشسته حراست آموزش و پرورش هرمزگان در حوزه 
حفاظت و حراســت به آموزش هیئت امنا و خدام بقاع متبرکه هرمزگان 
می پردازند.رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان بندرعباس تصریح 
کرد: هدف از برگزاری این دوره آموزشــی این بوده که هیئت امنا و خدام 
بقاع متبرکه استان با مسائل فرهنگی و اجتماعی مختلف آشنا شده و بتوانند 
خدمتگزاری خوب برای آستان مقدس بقاع متبرکه و اماکن مذهبی استان 
باشند.به گزارش ایکنا ؛ یادآور می شود؛ در این دوره آموزشی از خدمات 
و زحمات 20 ساله »محمد محمدی کولغانی« مدیر داخلی سابق آستان 
مقدس امامزاده ســید مظفر)ع( بندرعباس تقدیر و تکریم به عمل آمد و 
»سید مجتبی ثمره« به عنوان مدیر داخلی جدید این آستان مقدس معارفه 

شد.

نسخ خطی و کتاب های نادر استان ها جمع آوری می شود
  سرویس فرهنگی // معاون اداره کل کتاب های خطی و نادر سازمان 
اســناد و کتابخانه ملی از جمع آوری منابع خطی، سنگی و نادر مراکز 
اســتانی سازمان اسناد و کتابخانه ملی ایران به منظور حفاظت و ورود 
اطلاعات اولیه در سامانه این سازمان خبر داد. به نقل از سازمان اسناد 
و کتابخانه ملی ایران، زهرا مدرســی گفت: منابع خطی، سنگی و نادر 
بسیاری در مراکز استانی سازمان اسناد و کتابخانه ملی ایران وجود دارد 
که نخســت نیازمند آسیب شناسی و مرمت و در مرحله بعد شناسایی 
و ورود اطلاعات اولیه آنها در ســامانه ســازمان است تا ضمن حفظ 
این ذخایر فرهنگی، پژوهشگران علاقه مند حوزه نسخ خطی بتوانند از 
اطلاعات آنها بهره ببرند. وی افزود: از این رو مراکز استانی موظف شدند 
تا پس از آمارگیری و ثبت اولیه نسخ خطی و کتاب های نادر خود را 
برای انجام امور یاد شده در اختیار سازمان اسناد و کتابخانه ملی ایران 
قراردهند. معاون اداره کل کتاب های خطی و نادر کتابخانه ملی یادآور 
شد: منابع یاد شده در مراکز استانی شیراز، تبریز، کرمان، همدان، قزوین 
وسیستان وبلوچستان نگهداری می شوند. سازمان اسناد و کتابخانه ملی 
ایران با توجه به اهمیت و جایگاه آن می تواند مجموعه ای غنی از منابع 
نسخ خطی و نادر به صورت اهدا یا امانی  به منظور حفظ فرهنگ ایرانی 

و اسلامی داشته باشد. 

خبر

  

سرویس فرهنگی // هر چند هفته گذشته 
۵ فیلم پرفروش ســینما به همان ترتیب 
ماندند  باقی  نخورده  دست  گذشته  هفته 
اما بعد از مدت ها فروش ســینما به مرز 1۰ 
میلیارد تومان رسید که از استقبال خوب 

مخاطبان از هنر هفتم حکایت دارد. 
   بعد از اســتقبال خوب مخاطبان سینما از 
فیلم هــای روی پرده بــرای چندمین هفته 
پیاپی حالا این هفته نیز فروش 5 فیلم بالای 
جدول به مرز 10 میلیارد تومان رســید. اما 
در بررسی میزان فروش کلی فیلم ها همچنان 
دینامیت بعد از 16 هفته نمایش 28 میلیارد 
و 162 میلیون تومــان فروخته و در صدر 
پرفروش ها قرار دارد. فیلم سینمایی دینامیت 
به کارگردانی مسعود اطیابی و تهیه کنندگی 
ابراهیم عامریان، با بازی پژمان جمشیدی، 
محســن کیایی، احمد مهرانفر، نازنین بیاتی، 
نادر ســلیمانی، زیبا کرمعلــی و میرطاهر 
مظلومی در سال 1398 ساخته شده است. 
در خلاصه داستان دینامیت آمده است: با نقل 
مکان کردن دو جوان دانشجو به ساختمانی با 

همسایه های متفاوت، چالش ها و مشکلاتی 
پیش روی آنها قــرار می گیرد. دومین فیلم 
پرفروش ســینما نیز فیلم تازه اکران شــده 
گشت ارشــاد 3 به کارگردانی سعید سهیلی 
است که در سومین هفته اکران 1۷ میلیارد و 
۷52 میلیون تومان فروش داشته است. ساعد 
سهیلی، پولاد کیمیایی، بهنام بانی، میرطاهر 
مظلومی، نازنین کیوانی، مبینا رحمتی، اسدالله 
منجزی، امیر محاسبتی، اشکان عقیلی، مهدی 
دانایی فرد با معرفی علیرضا خواجه نیا و با 
هنرمندی امیر جعفری گروه بازیگران گشت 

ارشاد 3 را تشکیل می دهند. 
  در خلاصه داستان این فیلم تازه اکران شده 
آمده است: حســن و عطا پس از سال ها به 
ایران برمی گردنــد. آنها به اجبار برای امرار 
معاش به نوازندگی در خیابان ها می پردازند، 
پس از مدتی سودای خوانندگی آنها را رها  
نمی کند تا این که تصمیم به انتشــار آلبوم 
موسیقی می گیرند. اما به لحاظ مالی در تنگنا 
هستند پس تصمیم می گیرند سراغ یک زمین 
دار بزرگ در لواسان بروند و او را بدزدند که 

نقش او را بهنام بانی بازی می کند. اما پس از 
مدتی با او دوست می شوند و زمین دار بزرگ 
تصمیم می گیرد از حســن و عطا حمایت و 
هزینه تولید آلبوم موسیقی آنها را تقبل کند. 
در این مســیر ناگهان اتفاقات عجیبی روی 
می دهد که هر سه آنها را دچار دردسرهای 

بزرگی می کند...
  فیلم سینمایی قهرمان ساخته اصغر فرهادی 
نیز هفته گذشــته فروش مجموع خود را به 
9 میلیارد و 115 میلیون تومان رســاند و 
در رده ســوم پرفروش ها باقی ماند. قهرمان 
داســتان رحیم را دنبال می کند که از همسر 
خود جدا شــده و به دلیل بدهی به برادر زن 
ســابقش در زندان است. دختری که رحیم 
به او علاقه مند اســت، در جریان مرخصی 
دو روزه او از زندان، یک کیف پر از ســکه 
طلا پیدا می کند. رحیم ابتدا تصمیم می گیرد از 
این سکه ها برای پرداخت بدهی و آزادی از 
زندان استفاده کند اما بعدا نقشه پیچیده تری 
به ذهنش می رســد. فیلم قهرمان تصویری 
پرجنب و جوش از شــهر شیراز به نمایش 

می گــذارد و آن را با نقــد اجتماعی همراه 
می کند. فرهادی در صحنه ســاده این فیلم، 
یک حکایت اخلاقی پیچیــده را با تعلیقی 
ملمــوس تلفیق می کند. در ایــن فیلم امیر 
جدیدی، محسن تنابنده، فرشته صدرعرفایی 
و سارینا فرهادی در کنار جمعی از بازیگران 

بومی شهر شیراز بازی کرده اند. 
  فیلم ســینمایی درخت گردو نیز بعد از 11 
هفته نمایش در سینماهای سراسر کشور 3 
میلیارد و 539 میلیون تومان فروخته است 
و بعد از دینایمت، گشت ارشاد 3 و قهرمان 
در رده چهارم پرفروش های سینما قرار گرفته 

است. 
  فیلم ســینمایی درخت گردو به کارگردانی 
محمدحســین مهدویــان و تهیــه کنندگی 
سیدمصطفی احمدی در سال 1398 ساخته 
شده است. در این فیلم پیمان معادی، مهران 
مدیری، مینا ساداتی و مینو شریفی پور ایفای 
نقش می کنند. این فیلم بــرای اولین بار در 
جشنواره فجر سال 1398 به نمایش درآمد 
و توانســت برنده ســیمرغ بلورین بهترین 

کارگردانی و بهترین بازیگر نقش اول مرد از 
همان جشنواره باشد. 

  در خلاصه داستان درخت گردو آمده است: 
داستان بمباران شیمیایی سردشت است این 
روایت در روســتاهای غرب کشور اتفاق 
می افتد. اما پنجمیــن فیلم پرفروش از میان 
فیلم های تازه  اکران شــده منصور است. این 
فیلم که نخستین تجربه کارگردانی سیاوش 
سرمدی اســت با فروش 2 میلیارد و 228 
میلیون تومانی در رده پنجم پرفروش ها قرار 

گرفته است. 
  این فیلم روایت بخشــی از زندگی سردار 

شهیدمنصور ستاری است که محسن قصابیان 
نقش این شــهید بزرگوار را ایفا کرده و سال 
گذشته برای نخســتین بار در سی و نهمین 
جشــنواره فیلم فجر به نمایش درآمد. در 
خلاصــه داســتان منصور آمده اســت که 
ســال های پایانی جنگ است؛ ایران درگیر 
کمبود تسلیحات نظامی است؛ سرتیپ ستاری 

بر یک پروژه مهم کار می کند.
  در ایــن فیلم علاوه بر قصابیان هنرمندانی 
چون لینــدا کیانی، حمیدرضا نعیمی، مهدی 
کوشکی، علیرضا زمانی نسب، قاسم زارع و 

سیدجواد هاشمی ایفای نقش کرده اند. 
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فروش فیلم های در حال اکران ؛

فروش هفتگی سینماها به مرز ۱۰ میلیارد تومان رسید 

ســرویس فرهنگی // با وجود اینکه کشورهای 
پیشــرفته دنیــا روی صنعــت 

به  عروسک ســازی 
یک  عنــوان 

صت  فر
بزرگ 

اقتصادی- 
حساب  فرهنگی 

در  هنــر  این  کردنــد، 
کشورمان جدی گرفته نمی شود. 

   با اینکه در نواحی مختلف ایران عروســک هایی 
مطابق بوم همان منطقه ســاخته می شود اما تاکنون 

توجه جدی به این هنر نشده و عروسک ایرانی هنوز 
به خانه های مردم راه پیدا نکرده و دســت بچه های 

ایرانی دیده نمی شود.
*  موانعی که باید توســط 
کارشناســان میــراث  

فرهنگی رفع شود
   لیلا کفاش زاده، 
س  شــنا ر کا
ث  ا میــر
و  فرهنگــی 
عضو کارگروه 
ســک  و عر
شورای نظارت 
بازی  اسباب  بر 
با بیان اینکه هنوز 
عروسک سازی  هنر 
نشــده  تبدیل  به صنعت 
اســت در خصوص تبدیل هنر 
عروسک سازی به صنعت در کشورمان 
می گویــد: ما خودمان در وزارت میراث فرهنگی در 
حال رایزنی هستیم که آن را جزو شاخه های صنایع 
دستی بیاوریم، اما موانعی وجود دارد که منطقی است 
و اگر این موانع توســط کارشناسان میراث فرهنگی 

رفع شــود این اقدام عملی می شود.وی در خصوص 
اقدام های انجام شده برای ترویج هنر عروسک سازی 
بیان می کند: اماکنی همچون مدرسه موزه عروسک تا 
پیش از شــیوع کرونا کارگاه ها و برنامه های مختلفی 
را برای ارتقــای این هنر به صنعت و مباحث و ابعاد 
مختلف در حوزه عروسک اجرایی می کرد که متأسفانه 
شــیوع کرونا این برنامه را تعطیل کرد. همچنین چند 
دوره جشنواره بازی های بومی را برگزار کردیم که با 
هدف معرفی بیشتر عروسک های بومی به مردم بود اما 

به دلیل شیوع کرونا تعطیل شد. 
*  خوزستان، مهد عروسک

   کفاش زاده در خصوص  استان هایی که در زمینه هنر 
عروسک سازی فعال هستند، می گوید: خطه خوزستان 
آن قدر تنوع عروســک دارد کــه هر علاقه مندی را 

متحیر می کند.
   البته اســتان های خراســان جنوبی و بلوچستان 
هم عروســک های جذابی دارند، ضمن اینکه حوزه 
زاگرس، گلســتان، ترکمن، فــارس و... هم از جمله 

استان هایی هستند که عروســک های زیبایی تولید 
می کنند.ایــن هنرمنــد در خصــوص ویژگی های 
عروسک های این مناطق توضیح می دهد: هر منطقه با 
توجه به محصولات و اقلیمی که دارد دست به ساخت 
عروســک می زند. در منطقه ای بــه نام »گراش« در 
استان فارس عروسک هایی به نام »چشم نظر« وجود 
دارد، در »اقلید« استان فارس عروسک های زیبایی با 

گردو تولید می شوند. 
  عروسک دوتوک هم در استان هایی از جمله خراسان 
جنوبی، سیســتان و بلوچســتان، خراسان شمالی، 

اسفراین و کاشان بازآفرینی و احیا شدند. 
*  بازی » زار « با الهام از بادهای موسمی

  عضو کارگروه عروســک شورای نظارت بر اسباب 
بازی در بخش دیگری از این گفت وگو در خصوص 
رقابت بازی های ایرانی و عروســک ها با بازی های 
موبایل و پلی استیشــن ها، این طور توضیح می دهد: 
بازی هایی را ویژه تلفن همراه طراحی کرده ایم که در 
حال مطالعه و پژوهش های بیشتری روی  آن هستیم، 

همچنین بازی هایی بر اساس دیوان عطار و شاهنامه 
خلق شدند. 

   کفاش زاده در توضیح بیشتر ادامه می دهد: گروهی 
از طراحــان بــازی ای به نام »زار« بــا الهام از یک 
مراســم آیینی در جنوب ایران و در حاشــیه خلیج 
فارس طراحی کرده اند. از آنجا که بادهای موســمی 
در این منطقه زیاد اســت، مراسمی همراه با موسیقی 
توســط اهالی بومی اجرا می شود که همین مراسم در 
بازی مورد توجه قرار گرفته است. این بازی رومیزی 
حتماً پس از ورود به بازار در کافه ها مورد اقبال قرار 

می گیرد.
  این کارشــناس میراث فرهنگــی در پایان با تأکید 
بر اینکه شــورای نظارت بر اسباب بازی، تنها مرجع 
رسمی ناظر بر تولید اســباب  بازی است، می گوید: 
عروسک های ساخته شده همسو با فرهنگ ایرانی- 
اسلامی هســتند و موزه هایی مانند موزه عروسک و 
فرهنگ در بعضی شــهرها و تهران در زمینه معرفی 

عروسک فعالیت می کنند.

کارشناس میراث فرهنگی از هنری فراموش شده می گوید

عروسک سازی ایرانی می تواند به صنعت تبدیل شود

طرح : بیتا هوشنگی

  

سریال  نویسنده   // فرهنگی  سرویس 
»بچه مهندس« درباره ســاخت فصل 
جدید این سریال با بیان اینکه پیشتر 
طرح آن را به تلویزیون ارائه کرده است، 
اظهار کــرد: در حال حاضر طرح »بچه 
مهندس« و برخــی دیگر از طرح های 
همکارانمان متوقف شده است تا نظرات 
نهایی از طریق آقای جبلی و شــورای 

مورد اعتمادش داده شود. 
   حســن وارسته درباره طرح فصل جدید 
این سریال و طرح هایی که این روزها پس 
از حضور ریاست جدید سازمان با بررسی 
بیشــتری مورد تصویــب و تایید قرار می 
گیرند، توضیح داد: پیش از این ســه طرح 
به تلویزیون ارائــه داده ام که به دلیل تغییر 
مدیریــت، هم این طرح هــا و هم برخی 
دیگر از طرح های دیگــر همکارانمان و 
حتــی برخی همکاران کــه در حال تولید 
بوده، متوقف شده اســت تا نظرات نهایی 
از طریق آقــای جبلی و شــورای مورد 
اعتمــادش داده شــود.   این نویســنده با 
 بیان اینکه هر ســه طرح بــا عنوان های 
»بچه مهنــدس«، »مغلــوب« و »ترنج« 
ملودرام هستند، یادآور شد: قرار بود وارد 
فاز نگارش »بچه مهندس« شویم که با تغییر 
مدیریت فعلا متوقف شــدیم. با تغییری که 
مشخص نیست در بخش های مختلف از 
جمله بخش نمایشی سیما ایجاد خواهد شد 

یا نه، هنوز نمی دانیم آقای جبلی چه تصمیم 
و ســاز و کاری برای ســریال ها خواهند 
داشت، اما نکته ای که مهم است این است که 
با این تصمیم گیری عجیب و غریب معیشت 
خیلی از همکاران ما به خطر افتاده است. در 
حال حاضر برخی کارها متوقف شده، برخی 
 طرح ها نیز در مرحله نگارش بوده که عنوان 
کرده اند باید در قبال آنها تصمیم گیری شود؛ 
البته شــاید حق دارند، ایشان هم یکسری 
اهدافی برای مدیریتشــان دارند.   وارسته 
 در پایــان درباره ی ســاخت فصل جدید 
»بچه مهندس« توضیح داد: ساخت فصل 
جدید به هر حال تصمیمی بود که از سوی 
مدیران شبکه گرفته شد و حتی مخاطبان 
دوست داشتند کار ادامه پیدا کند. البته من 
در حین پخش فصل چهارم »بچه مهندس« 
خداحافظی کردم نه به این معنا که سریال 
را دوســت نداشته باشــم، ترجیحم این 
 بود که کار دیگری را شــروع کنم. سریال 
»بچه مهندس« تاکنون در چهار فصل تولید 
شــده  است. فصل نخســت این مجموعه 
تلویزیونی نوشــته ســجاد ابوالحسنی و 
نگارش فیلمنامه فصل های دوم تا چهارم 
مجموعــه تلویزیونــی بر عهده حســن 
وارسته بوده  است. سه فصل این مجموعه 
تلویزیونی را علی غفاری و فصل چهارم 
آن را احمد کاوری کارگردانی کرده و سعید 
سعدی هم تهیه و تولید مجموعه تلویزیونی 

را بر عهده داشته است.  فصل اول آن در 30 
قسمت در ماه رمضان 139۷ از شبکه دوم 
سیما پخش شد. فصل دوم این مجموعه نیز 
از دی ماه 9۷ پخش آن شروع و در بهمن 
9۷ به پایان رسید. فصل سوم این مجموعه 
در ماه رمضان 1399 پخش شــد. فصل 
چهارم نیز در ماه رمضان 1400 پخش شد 
با این تفاوت که در فصل چهارم ابتدا اعلام 
شــد که روزبه حصاری همانند فصل قبل 
ایفاگر نقش جواد جوادی خواهد بود اما به 
علت عدم توافق حصاری با سعید سعدی و 
احمد کاوری، محمدرضا رهبری جایگزین 
وی شد. داســتان این مجموعه در تاریخ 
معاصر و در ســه فاز کودکی، نوجوانی و 
جوانی پسری مطرح می شود که در نوزادی 

رها شده چون پدرش نمی خواسته او به دنیا 
بیاید و برای قماربازی اش او را بفروشــد 
تا پولش جور شــود؛ در شبی پس از چند 
ماه که به خانه می آید و کودک را می یابد؛ 
با زنش دعوا می کند و مادر و بچه از خانه 
بیرون می آیند. مادر، بچه را به پرورشگاه 
می سپارد و در آنجا نام بچه را جواد جوادی 
می گذارند و داســتان زندگی جواد در سه 
فصل دیگر ادامه پیــدا کرد. نقش کودکی 
جواد جوادی )فصل اول( را یونا تدین ایفا 
کرد، مانی رحمانی نقــش نوجوانی جواد 
جوادی )فصل دوم( را ایفا کرد و در فصل 
سوم روزبه حصاری نقش جوانی جواد را 
بر عهده گرفت و در فصل چهار محمدرضا 

رهبری این نقش را ادامه داد.

حسن وارسته ـ فیلمنامه نویس :

»بچه مهندس« و چند پروژه دیگر متوقف است

آگهی برگزاری مجمع عمومی عادی کانون هماهنگی شوراهای اسلامی کار استان هرمزگان
روز  کانون  عمومی  مجمع  جلسه  اولین  رساند  می  استان  کار  اسلامی  شوراهای  کلیه  اطلاع  به   بدینوسیله 
سه شنبه1400/10/14 راس ساعت ۹ صبح در محل اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان ، سالن جلسات برگزار 
می گردد . لذا از اعضای محترم دعوت به عمل می آید راس ساعت مذکور حضور به هم رسانند . متقاضیان عضویت در 
 هیئت مدیره کانون می توانند درخواست خود را به اداره تشکلات کارگری و کارفرمایی تحویل دهند . ضمناً به آگاهی 

می رساند تعداد نمایندگان شورا که امکان حضور در مجمع را دارند به شرح ذیل می باشد :
شوراهای اسلامی کار 5 و3 نفره یک نماینده

 شورای اسلامی کار  ۷ و ۹ نفره دو نماینده
 شورای اسلامی کار 11نفره 3 نماینده 

دستور کار جلسه :
1. انتخاب هیئت مدیره و بازرسان

2. سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی باشد
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حوادث

ســرویس حوادث// سرپرســت یگان حفاظت 
منابع آبزیان شــیلات هرمزگان از توقیف یک 
فروند قایق غیر مجاز متخلف در آبهای جاسک 
در پی شــکایت و نارضایتی های صیادان حوزه 
غرب جاســک مبنی بر صید غیرمجاز توســط 

شناورمتخلف خبر داد.
به گزارش خبرنگار دریا، مهرداد رامش جان با اشاره 
به اینکه مبارزه با صید غیر مجاز برای حفظ و حراست 
از منابع آبــزی که به عنوان ثروت ملی محســوب 
می شود از وظایف یگان حفاظت منابع آبزیان است، 

گفت: وارد کردن هرنوع خسارت به  ذخایر آبزیان به 
عنوان ثروت ملی طبق قانون حفاظت و بهره برداری 
از منابع آبزی جمهوری اسلامی ایران ممنوع است.وی 
افزود: اکیپ گشت دریایی پایگاه حفاظت منابع آبزیان 
شهرســتان جاسک ضمن اخذ تجهیزات کامل با یک 
فروند گلف سازمانی به صورت شبانه به سمت حوزه 

دریایی غرب جاســک اعزام که در حین گشت زنی  
مســتمر و مداوم در5 مایلی موج شکن گزی  به یک 
فروند قایق صیادی متخلف ترال برخورد و نسبت به 

توقیف آن اقدام لازم به عمل آمد.
سرپرست یگان حفاظت منابع آبزیان شیلات هرمزگان 
تصریح کرد: در این عملیات دو جفت  تور تخته ترال  

و تور منوفلامنت و 10 کیلو ماهی از شــناورمتخلف 
کشف و ضبط گردید.

رامش جان تصریح کرد: در نهایت شــناوربه اسکله  
شیلات شهرستان جاســک دلالت، پرونده تشکیل و 
جهت  برخورد وسیر مراحل قانونی به مرجع محترم 

قضایی ارجاع و در حال رسیدگی و اقدام است.

سرپرست یگان حفاظت منابع آبزیان شیلات هرمزگان 
اضافه کــرد: صیانت از حقوق، تامین آرامش، امنیت، 
حفظ منابــع و درآمدزایی صیادان بــرای آینده، از 
وظایف یگان حفاظت منابع آبزیان اســت که با همه 
توان در مقابل ســود جویان صیــد غیرمجاز مقابله 
می کنیــم. وی ادامــه داد: تلفن 33331434 ســتاد 
یگان حفاظت از منابع آبزیان شیلات هرمزگان برای 
دریافت هر گونه اخبار و اطلاعات در راستای صید، 
صیادی و مقابله با صید غیر مجاز به صورت شــبانه 

روزی پاسخگوی مخاطبین این حوزه است.

روابط عموميگوشت ماهي و ميگو ، حاوی چربي های مفيدپروتئين مرغوب و ويتامين های گوناگون است
شيلات هرمزگان

جهان

بازیچه هوس
زمانی فهمیدم فریب یــک زن طماع را 
خورده ام که دیگر خیلی دیر شده بود تا 
جایی که آرزوی ازدواج و زندگی مشترک 
با آن زن جوان در دلم ماند و از سوی دیگر 
نیز همسرم مرا از خود راند و محبتش را از 

من دریغ کرد چرا که ... 
 این ها بخشــی از اظهارات مرد 45 ساله ای 
است که برای اعلام شکایت از یک زن جوان 
وارد کلانتری شــده بود. این مرد که ادعا می 
کرد زن غریبــه ای او را فریب داده و اموالش 
را به سرقت برده اســت، درباره این ماجرای 
تاســف بار به مشــاور و مددکار اجتماعی 
کلانتری گفت: تابستان سال گذشته بود که با 
»شــیما« در محل کارم آشنا شــدم . او برای 
انجام کاری وارد اداره شد اما ماسک بهداشتی 
به همراه نداشت آن روز من چند عدد ماسک 
در اختیار او گذاشتم و کمک کردم تا کارهای 
اداری اش زودتر انجام شود و بعد از این ماجرا 
بود که روابط نادرســتی بین ما شکل گرفت . 
تعاملات هــر روزه ما درحالی ادامه یافت که 
مسائل اخلاقی و شرعی را نادیده گرفته بودم 
. شــیما مدعی بود به خاطر اختلافات شدید 
و نداشــتن تفاهم اخلاقی از شوهرش طلاق 
گرفته اســت به همین دلیل ارتباطات تلفنی و 
دیدارهای حضوری ما هر روز بیشتر می شد 
تا جایی که برای آغاز زندگی مشترک با شیما 
لحظه شــماری می کردم، همسرم و فرزندانم 
را از یــاد برده بودم و بــه چیزی جز ازدواج 
با شــیما نمی اندیشیدم . در این میان همسرم 
متوجه ماجرا شــد و مشاجره ای طولانی بین 
ما شکل گرفت. اما همسرم خوب می دانست 
که من دل باخته شیما شــدم و فریاد و گریه 
هایش هیچ تاثیری نخواهد داشت. او به ناچار 
و در حالی که اشــک می ریخت این ارتباط 
هوس آلود را پذیرفت و سکوت کرد تا سرپناه 
خود و فرزندانش را از دست ندهد ولی دیگر 
از عاطفه و محبت های سال های گذشته خبری 
نبود و او به یک زندگی خالی از مهر و عطوفت 
ادامه می داد از ســوی دیگر من سرخوش از 

لذت هــای زودگذر دنیوی بــودم و اوقات 
خوشم را با شــیما می گذراندم چرا که آغاز 
زندگی مشترک با شیما به رویایی دلنشین برایم 
تبدیل شده بود . بیشتر اوقات را در خارج از 
منزل مشغول خرید لوازم گران قیمت بودیم تا 
زودتر ازدواج کنیم . یخچال، مبل، ماشین لباس 
شــویی و... از جمله خریدهایی بود که انجام 
می دادم. اما یک روز شیما با ترفندی خاص 
مرا به بازار طلافروشــان کشاند و درخواست 
کرد تا برایش سرویس کامل طلا بخرم . وقتی 
دیدم هزینه سرویسی که او درخواست می کند 
مبلغ  هنگفتی است به او گفتم بهتر است اول 
عقد کنیم و بعد طلا بخریم ولی ناگهان شیما از 
کوره در رفت و در همان مرکز خرید شــروع 
به سر و صدا و توهین کرد . گیج شده بودم و 
منظورش را از این رفتار نادرست نمی فهمیدم. 
شــیما با همان حالت عصبانیت سوار خودرو 
شــد تا او را به منزلشان برسانم. وقتی آن جا 
رســیدیم من هم عصبانی شدم و به مشاجره 
با او پرداختم در همین هنگام برادر شــیما از 
راه رســید و ماجرا را جویا شد. شیما هم با 
پررویی تمام مرا مردی مزاحم خواند که مدتی 
است برایش ایجاد مزاحمت می کنم و دست از 
سرش بر نمی دارم . برادر شیما هم با شنیدن 
ایــن حرف ها یقه مرا گرفت و به دیوار کوبید 
او تا جایی که می خوردم کتکم زد و ســپس 
گفت اگر یک بار دیگر مزاحم خواهرم بشوی 
شوهرش را سراغت می فرستم. با شنیدن این 
جملــه دردهایم را فراموش  کــردم و در جا 
خشکم زد. شیما با همسرش اختلاف داشت 
اما هنوز طلاق نگرفته بود. او با این ترفند مرا 
بازیچه خودش قــرار داده و همه دارایی ام را 
بالا کشیده بود. خلاصه به کلانتری آمدم تا از 
او و برادرش شــکایت کنم.حالا هم در حالی 
که نتوانستم به آرزوی ازدواج با شیما برسم او 
برایم تمام شد اما از سوی دیگر همسر مهربانم 
را از دســت داده ام و او هــم فقط مرا مردی 
هوسران می شناسد که عاطفه و انسانیت را از 

یاد برده ام و...

در امتداد تاریکی
قتل همسر و فرزندان برای گواهی جعلی واکسن کرونا

 گواهی جعلی واکسن کرونا یک خانواده را به کام مرگ کشاند. 
مرد آلمانی از ترس گرفتن گواهی جعلی واکسن کرونا دست به قتل 
همسر و فرزندانش زد و در نهایت خودکشی کرد. بنا بر اطلاعات 
پلیس آلمان پس از آنکه گواهی جعلی واکســن کرونای این مرد 
40 ساله توسط کارفرمایش لو رفته از ترس به همسر و فرزندانش 
شــلیک کرد. نیروهای پلیس و دادستانی روز شنبه پس از تماس 
شاهدان، اجســاد بی  جان اعضای این خانواده را در منزل شان در 
غرب برلین پیــدا کردند. فرزندان این مرد 3 کــودک 4 ، 8 و 10 
ســاله بودند که پس از شــلیک گلوله در دم کشته شدند.دادستان 
»گرنوت بانتلئون« به خبرگزاری رویترز بیان کرد؛ کارفرمای این 
مرد متوجه واکسن جعلی وی شده و او از ترس، دست به این کار 
زده است. ماموران ما در کنار جسد این مرد و اعضای خانواده اش 
یادداشت خودکشــی نیز یافته اند که در یادداشت به وضوح علت 
شــلیک به اعضای خانواده اش را توضیح داده است. اوبیم آن را 
داشــته که به دلیل جعل صورت گرفته دستگیر و بازداشت شود 
و ســپس فرزندانش نیز از او گرفته شوند. این حادثه وحشتناک 
در حالــی روی داده که آلمان در پی خیز تازه بیماری کووید19 و 
افزایش موارد ابتلا به بیماری در این کشور، با هدف مهار موج تازه 

همه گیری محدودیت ها را تشدید کرده است.

قتل پدر پس از ابتلا به کرونا !
 پسر خشمگین که تحت تاثیر اختلال روانی ناشی از ابتلا به کرونا 
قرار گرفته بود پدرش را با ضربات چاقو به قتل رســاند. متهم » جو 
واکر« 33 ساله انگلیسی  پدر 65 ساله خود »توماس« را پس از ابتلا 
به کرونا درپی یک مشاجره خشونت آمیز به قتل رسانده است. »جو« 
پس از جنایت و دستگیری اعتراف کرده که ابتلا به کرونا و قرنطینه 
طولانی مدتش ســبب بروز این جنایت هولناک شده و موجب بروز 
اختلال روانی او شده اســت. بنا بر اطلاعات موجود »جو« پس از 
قتل با اداره پلیس تماس گرفته و بیان کرده اســت که جسد پدرش 
را در خانه شــان در حالی پیدا کرده که به نظر می رسد فردی غریبه 
به او حمله کرده است،  این پسر قاتل برای بی گناه جلوه دادن خود 
چاقویی را در دســت پدرش قرار داده تا نشــان دهد او از خود در 
مقابل مهاجم در حال دفاع بوده که با ضربات مهاجم ناشناس به قتل 
رســیده است. کارآگاهان اسکاتلندیارد اما با انجام تحقیقات متوجه 
اصل ماجرا شدند. سخنگوی پلیس بیان کرد که متهم برای از بین بردن 
خون پدرش از ماده سفید کننده در نقاط مختلف خانه استفاده کرده 
بود. از ســوی دیگر تحقیقات روشن کرد که وی به دلیل مدت زمان 
قرنطینه طولانی در زمان جنایت حشیش و کوکائین مصرف کرده و 
در حالت طبیعی نبوده است اما تلاش کرده تا علت اصلی قتل پدرش 

را مشکلات روانی ناشی از کرونا جلوه دهد.

مرگ دلخراش 2 دختر در تصادف سرویس مدرسه  
ســرویس حوادث// در پی تصادف یک دســتگاه 
با یک کمپرسی  مینی  بوس ســرویس دانش آموزان 
و واژگونی آن در محور هلشــی به ماهیدشــت، 2 
دانش آموز دختر جان باختند و 18 نفر مصدوم شدند .

ســاعت 8 و 50 دقیقه صبح روز چهارشنبه مینی بوس 
حامل دانش آموزان دختر که راهی مدرســه کوثر بودند 
در سه راهی قلعه نجفخان شهرســتان کرمانشاه با یک 
دستگاه کمپرسی تصادف کرد. بلافاصله تیم های امدادی 
و هلال احمر به منطقه اعزام شــدند و مشخص شد که 
2 دانش آموز به نام های مبینا مرادی 15 ســاله و عسل 
اخوت 14 ساله که در صندلی جلوی مینی بوس نشسته 
بودند در محل کشــته شــدند و 1۷ دانش آموز دیگر به 
همراه راننده که مصدوم شده بودند به بیمارستان آیت الله 
طالقانی کرمانشاه منتقل شدند. مجید یزدان پناه مدیرکل 
آموزش و پرورش استان کرمانشــاه در این باره گفت: 
پــس از اعلام گزارش این حادثه ما به همراه اســتاندار 
و رئیس دانشکده علوم پزشکی بلافاصله به بیمارستان 
رفتیــم از همان مراحل ابتــدای ورود مصدومان پیگیر 
درمانشان شدیم و تا کنون 5 نفر از دانش آموزان مصدوم 

ترخیص شده اند.
وی در پاســخ به این سؤال که مقصد سرویس کجا بوده 
عنوان کرد: در همه کشــور طرحی به نام روستامحوری 
داریم که دانش آموزان هر روســتا به دلیل آنکه در یک 
مقطع مثل دبیرســتان تعدادشــان محدود اســت، جمع 
می شوند و در یک روســتا آن مقطع را می گذرانند. این 
مینی بوس هم دانش آموزان چند روستا را به قصد بردن به 
یک مدرسه واحد به نام کوثر در روستای دولت آباد سوار 

کرده بود که در میانه راه دچار سانحه شد.
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان کرمانشــاه درباره 
علت استفاده از مینی بوس فرسوده و ناایمن برای انتقال 

دانش آمــوزان گفت: متأســفانه خانواده ها برای گرفتن 
سرویس حمل ونقل فرزندانشان به ما مراجعه نکردند اگر 
تقاضایی بود به طور حتم بحث امنیت سرویس را مورد 
بررسی قرار می دادیم. آنها خودشان این سرویس را برای 
حمل ونقل فرزندانشــان کرایه کرده بودند. از سوی دیگر 
این مســأله را هم در نظر داشته باشیم که اگر مینی بوس 
استانداردهای لازم را نداشت نباید ماشین بیمه می شد و 
مجوز حرکت می داشت و حالا هم اگر اشکالی به امنیت 
مینی بوس وارد اســت باید دستگاه های ذیربط که مجوز 
حرکت به آن داده اند پاسخگو باشند.  یزدان پناه در جواب 
این پرسش که چگونه در چنین مینی بوسی 19 نفر سوار 
شده اند، اظهار کرد: البته این مینی بوس معمولًا تا ظرفیت 
15 نفر را ســوار می کرد اما دیروز 3 نفر از دانش آموزان 
مدرسه استثنایی ماهیدشت نیز با اصرار خانواده هایشان 
ســوار این ســرویس شــده بودند تا به مدرسه شان در 

روستای ماهیدشت بروند.
وی در ایــن باره که آموزش و پــرورش پس از حادثه 
برای احقاق حقوق دانش آمــوزان چه کرده گفت: ما با 
مأموران پلیس راه صحبت کردیــم و منتظریم تا نتیجه 
کارشناسی ســانحه اعلام شود. چراکه از یک سو اعلام 
شده که مینی بوس با کمپرسی که کنار جاده متوقف بوده 
برخورد کرده اما راننده سرویس که خودش نیز مصدوم 
شده مدعی است علت تصادف حرکت دنده عقب راننده 
کمپرسی بوده است که ما منتظر نظر نهایی پلیس هستیم 
و به طور قطع با مسببان سانحه برخورد قانونی خواهیم 
کرد و تا ترخیص آخرین مصدوم هم حامی دانش آموزان 

هستیم.
فرزین معتمدی مدیرعامل جمعیت هلال احمر کرمانشاه 
هم در این خصوص گفت: پس از اعلام سانحه، عوامل 
اورژانس به محل اعزام شدند و مشخص شد مینی بوس 

در جاده ماهیدشت – هلشی به خاطر مه شدید و باریک 
بودن مسیر با یک دستگاه خودروی سنگین که در کنار 
جاده توقف کرده بود، برخورد کرده و ســپس واژگون 
شده اســت. وی افزود: متأســفانه 2 دانش آموز فوت 
کرده اند و 16 دانش آموز و راننده هم مصدوم شــده اند 
که 2 مصدوم با وسیله شخصی و مابقی هم با آمبولانس 
به بیمارستان منتقل شدند. در این حادثه ناظم مدرسه و 
فرزندش هم حضور داشــتند که جزو مصدومان بودند. 
کیخسرو دســتغیب رئیس پلیس راه استان کرمانشاه نیز 
درباره علت ســانحه گفت: مینی بوس به پشت کامیون 
برخورد کرده و این علت سانحه بوده است. محور هلشی 
به ماهیدشت محور فرعی است که در زمان تصادف، مه 
گرفتگی موجب شده تا راننده کامیون دید کافی نداشته و 
در حالی که به عقب حرکت می کرده از پشت با مینی بوس 
برخورد می کند و بر اثر شدت این برخورد مینی بوس 20 

متر جلوتر واژگون شد.

ســرویس حوادث// زن تبهکاری که با سوء استفاده از 
شــبکه اجتماعی با وعده ازدواج اعتماد فردی را جلب 
کرده و مبلغ 24میلیون ریال از وی کلاهبرداری کرده بود، 
توسط مأموران پلیس فتا شهرستان خمینی شهر شناسایی 

ودستگیر شد.
ســرهنگ غلامرضا براتی فرمانده انتظامی شهرســتان 
»خمینی شــهر« با اعلام این خبر گفت: در پی شکایت 

یکی از شــهروندان مبنی بر اینکه مبلغ 24 میلیون ریال 
به صورت غیر مجاز از حســاب بانکی وی سرقت شده 
، بلافاصله بررســی ماجرا در دستور کار پلیس فتای این 

فرماندهی قرار گرفت.
وی اظهار داشــت : مالباخته مدعی بود در اینســتاگرام 
با زنی آشــنا شــده که باترفند ازدواج از من درخواست 
پول کرد، من نیز مبلغ 24 میلیون ریال به حسابش واریز 

کردم. بعد متوجه شدم تلفنش را جواب نمی دهد آنجابود 
که فهمیدم زن شــیاد مرا فریب داده است.سرهنگ براتی 
در ادامه تصریح کرد: مأمــوران پلیس فتا با بکارگیری 
روش های فنی و شــگردهای خاص پلیسی متهمه را در 
یکی از استان های همجوار شناسائی و پس از هماهنگی 
با مقام قضائی وی دســتگیر شــد . فرمانــده انتظامی 
شهرستان خمینی شهر در پایان بیان کرد: این زن شیاد در 
بازجویی های بعمل آمده به بزه ارتکابی اعتراف و پس از 

تشکیل پرونده تحویل مراجع قضائی شد.

کلاهبرداری یک زن با وعده ازدواج 

توقیف یک فروند قایق غیرمجاز ترال در آب های جاسک

آگهي مزایده )نوبت دوم( 
شعبه سوم اجرای احکام حقوقی دادگستری بندرعباس به موجب پرونده اجرائي کلاسه 9809987700100381 و شماره بایگاني 981444 در 
خصوص دعوي سکینه پاسار به طرفیت محمد، جواهر، تیمور ، پری زاد، تیمور همگی پاسار مبنی بر تقسیم ترکه مي باشد که در راستای اجرای 
حکم یکدملک به شرح ذیل به مزایده گذاشته مي شود. موضوع مزایده: خانه مذکور در بندرعباس شهرك توحید جنب مدرسه گله داری کوچه 
مسجد ابوالفضل منزل حاتم پاسار واقع شده است براساس اظهارات طرفین خانه مذکور فاقد هرگونه سند ملکي و قولنامه عادی و یا برگه 
واگذاري از ارگانهاي ذي ربط مي باشد انشعاب برق 25 آمپر تک فاز و انشعاب آب 1/2 اینچ مربوط به این ملک مي باشد مساحت کل عرصه 
طبق کروکی برداشت شده 512/72 متر مربع و مساحت اعیان آن 94/38 متر مربع مي باشد. خانه مذکور بدون نما و دارای اسکلت باربر قسمتي 

از سقف تیر آهن و قسمتي چوبي داراي یک سالن و دو اتاق که قدیمي بوده کفها سیمان و دیوارها با پوشش گچ مي باشد ، سرویسهای بهداشتي در حیاط مي باشد کف 
حیاط خاکی و پیرامون آن دیوار بلوکي مي باشد. کلیه درب و پنجره ها آهني مي باشد. قدمت اعیاني بیش از 40 سال و فاقد کیفیت لازم مي باشد. نتیجه کارشناسي: بنا به 
اظهارات خواهان و عدم مدارك لازم جهت مالکیت مرحوم براي ملک مذکور و مراتب صدر التوصیف با توجه به موقعیت ملک و کیفیت بنا و کاربری موصوف و توجه به 
جمیع جهات و جوانب موثر در موضوع ارزیابی بدون در نظر گرفتن هرگونه بدهي احتمالي به اشخاص حقیقي و حقوقي و یا سایر نهادها و موسسات دولتي و شرایط فعلي 

قیمت کل عرصه و اعیان مبلغ 15.381.600.000 ریال تعیین مي گردد. 
توضیحات: 1- فروش نقدي است . و حداکثر مهلت پرداخت بهاء یک ماه مي باشد . 2-کلیه هزینه هاي مربوط به معامله از هر قبیل و از هر جهت به عهده خریدار است. 
3- پیشنهاد دهندگان باید قبل از انجام مزایده در تاریخ روز مزایده با هماهنگي اجراي احکام مبلغ 10 درصد مبلغ ارزیابی شده را بصورت سپرده نقدی بحساب شماره 
ir220100004062012907685962 نزد بانک ملی شعبه دادگستری تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند. 4- اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهاد مختار است. 
5-مزایده در ساعت 11 روز یکشنبه مورخ 1400/10/05 در محل دفتر شعبه سوم اجرای احکام حقوقي بندرعباس بصورت حضوری بعمل می آید و برنده کسي است که 
بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید ./ 6- در صورتیکه برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بها مورد مزایده خود داری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت 
و خساراتی که از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفاء مي شود و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضیان 

شرکت در مزایده برای کسب اطلاعات بیشتر مي توانند به اجرای احکام حقوقی شعبه سوم دادگستری بندرعباس مراجعه نمایند .
علی شبرنگ زاده - دادورز سوم اجرای احکام

قوه قضائیه 
دادگستری جمهوری اسلامی ایران

ن سند مالکیت  آگهي فقدا
نظر به اینکه رضا رنجبر محسنی شاهم آبادی به استناد 2 فقره استشهادیه محلی در خصوص پلاك 57985 فرعی از 3- اصلي بخش دو بندرعباس 
)ضلع جنوبی خیابان دانشگاه( مدعی شده است که سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان که به نام شرکت آوای بندر خروش ثبت و سند 
مالکیت به شماره سریال 383739 سری ب/ 98 به نام ایشان صادر گردیده است سپس برابر سند قطعی25552 مورخه 98/11/28 دفترخانه 72 
بندرعباس به آقای رضا رنجبر محسنی شاهم آبادی ثبت گردیده ولی سند آن صادر نگردیده است و برابر سند رهنی 25553 مورخه 98/12/28 
دفترخانه 72 بندر عباس در رهن بانک مسکن قرار گرفته سند مالکیت فوق به علت جابه جائی مفقود گردیده نامبرده تقاضای صدور اسناد 
مالکیت المثنی نموده است لذا باستناد ماده 120 آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعی انجام معامله نسب به 
پلاك مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه سند 

مالکیت به این اداره تسلیم و اخذ نماید بدیهی است پس از انقضای مهلت قانونی مذکور و عدم وصول اعتراض و یا وصول اعتراض وعدم ارائه سند نسبت به صدور سند 
مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهدشد.1400/476/م الف
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قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

                                        دادنامه  
پرونده کلاسه 140040920000798868 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی شهرستان بندرعباس تصمیم نهایی شماره 140040390002240795.  
شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی -کوچه-17 ستاد - اجرایی 

فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 
گردشکار: بتاریخ سیزدهم آذر ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل 
است . پرونده کلاسه 140040920000798868 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام  وبا 

استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح ذیل مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شــش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرســتان جاسک، لیردف، لیردف جنوبی قطعه 10، به مســاحت 2500 مترمربع طی نامه شماره 181/145795/ن مورخ 
1400/05/03 از طرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده اســت این دادگاه پس از بررســی های اولیه طی دادنامه شــماره 
1400400390001802507 مورخه 1400/07/27 مســتنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رســیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساســی ، مبادرت به 
صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک و توجها 
به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونهاطلاعی از مالک و 
یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام )ره(درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائی فرمان 
حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/304889/ن مورخه 
1400/09/08 درخواست صدور حکم تملک ملک موصوف را نموده است.النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا 
صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ  قابل واخواهی در این دادگاه  و سپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظر خواهی در محاکم محترم تجدید 

نظر استان تهران ) ویژه دادگاه های اصل 49 قانون اساسی( می باشد .

مختارصادقی - شعبه دادگاه اصل 4۹ قانون اساسی استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

طرح : بیتا هوشنگی



شنبه 20 آذر 1400

6 جمادی الاول 1443

 سال  بیستم شماره 3767

شهرستان

تعیین تکلیف شیوه ساخت و ساز
 منازل آسیب دیده از زلزله در فین

 سعیده دبیری نژاد سرویس شهرســتان// با حضور معاون 
هماهنگی امور عمرانی اســتانداری هرمزگان، اعضای شورای 
اسلامی شهر فین و مدیران دستگاه های اجرایی، شیوه ساخت 
و ساز منازل آسیب دیده از زلزله در شهر فین تعیین تکلیف شد. 
به گزارش خبرنگار دریا، مهندس رضا مدرس معاون هماهنگی 
امور عمرانی اســتانداری هرمزگان با اشــاره به برگزاری دو 
نشســت متوالی با حضور مدیران کل راه و شهرســازی، بنیاد 
مسکن انقلاب اســلامی، مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای، 
مدیرکل منابع طبیعی، مشــاور شهرســازی و اعضای شورای 
اسلامی شهر فین، اظهار کرد: زمین های مورد نیاز برای الحاق 
به شهر فین توسط منابع طبیعی استان به راه و شهرسازی تحویل 
شد. وی افزود: نقشــه تفکیکی این زمین ها که توسط مشاور 
شهرسازی و با رویکرد حفظ کاربری باغ شهر فین و با رعایت 
سرانه های مورد نیاز و همچنین شرایط اقلیمی طراحی شده بود 
نیز به تصویب رسید. معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
هرمزگان، گفت: بر اســاس بازدیدهای میدانی انجام شــده، 
مسیرهای دفع سیلاب  و آب های سطحی مشخص و نهایی شد 
و در طرح گنجانده شده است. مدرس، تصریح کرد: در مذاکره 
با اعضای شورای اسلامی شهر فین و به عنوان اولویت نخست، 
مقرر شد لیست افراد واجد شرایط تهیه و به بنیاد مسکن اعلام 
شود تا پس از موافقت شهرداری، ساخت واحدهای مسکونی 
در مســاحت 60 متر مربع آغاز شــود. معاون هماهنگی امور 
عمرانی استانداری هرمزگان همچنین گفت: ساخت واحدها در 
اراضی الحاقی با توافق بنیاد مســکن و متقاضیان در خصوص 
متراژ و شیوه ساخت آن ها نهایی شده و عملیات اجرایی پس 

از آماده سازی اولیه اراضی آغاز می شود.

مدیر جهاد کشاورزی پارسیان خبر داد
آغاز برداشت گوجه فرنگی در پارسیان 

 ســعیده دبیری نژاد سرویس شهرســتان// برداشت گوجه 
فرنگــی از هــزار و 800 هکتــار از زمین های کشــاورزی 
شهرستان پارسیان آغاز شــد.به گزارش خبرنگار دریا؛ مدیر 
جهادکشاورزی شهرســتان پارسیان پیش بینی کرد امسال 90 
هزار تن محصول گوجه فرنگی از زمین های کشــاورزی این 
شهرستان برداشت شود.یعقوب دلدار افزود: محصول برداشت 
شــده علاوه بر بازار اســتان به اســتان های تهران، اصفهان، 
کرمانشاه، فارس و بوشهر نیز ارسال می شود.وی گفت: برداشت 
محصول گوجه فرنگی تا اردیبهشت سال آینده ادامه دارد.دلدار 
افزود: گوجه فرنگی پارســیان 4 تا ۷ هزار تومان از کشاورز 
خریداری می شود.کاشــت گوجه فرنگی در پارسیان از نیمه 

مرداد ماه آغاز شده و تا نیمه آذرماه ادامه دارد.

خبری

در صورت اضطرار برای روشن کردن آتش
 اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

  
 گروه گزارش //  رئیس دبیرخانه شورای عالی 
صنایع  دریایی گفت: توسعه گردشگری دریایی 
علاوه بر ارائــه تجربه متفــاوت زندگی روی 
دریا، صنایعی مانند شناورســازی، لنج سازی و 
صنایع دستی دریایی را رونق می بخشد و اقتصاد 

جوامع محلی ساحل نشین را تقویت می کند. 
رونــق و شــکوفایی گردشــگری دریایی یکی 
از اولویت هــای اعــلام شــده دولــت و وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی است، در 
سند تحول دولت هم در دو بخش به موضوع تحول 
دریامحور و تحول گردشــگری دریایی اشاره شده 
است، اما توسعه گردشــگری دریایی نیازمند نقشه 
راه و احصای محورهای اصلی همکاری در راستای 
برنامه محور شــدن آن اســت که همکاری مستمر 
دو بخش خصوصــی و دولتی را می طلبد. تعامل و 
هماهنگی ســطوح مختلف دولت مهمترین رهیافت 
توسعه گردشگری دریایی است به طوری که همزمان 
که اسناد بالادستی تدوین می شود؛ از طرفی اقدامات 
عملیاتی و اجرایی با رویکــرد افزایش باید انگیزه 
سرمایه گذاران بخش خصوصی را تقویت و همزمان 

پویایی گردشگری دریایی را به جریان بیاندازد.
ســیدعزت الله ضرغامــی وزیر  میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی در سفر به استان هرمزگان 
و بازدیــد از ســواحل، جزایر و زیرســاخت های 
گردشــگری این استان، ســواحل و جزایر ایران و 
ســاکنان این مناطق را برخوردار از بستر و ظرفیت 
بسیار بالا برای رونق گردشگری دریایی دانست و 
بر ضرورت تدوین برنامه هدفمند، نقشه راه و تببین 
محورهای همکاری با سایر سازمان ها و بخش های 
خصوصی برای توســعه گردشــگری دریایی در 
استان های شــمالی و  جنوبی تاکید کرد. در همین 
چارچوب با سیامک مرندی رئیس دبیرخانه شورای 
عالی صنایع دریایی درباره زیرســاخت های موجود 
و مورد نیاز توسعه گردشــگری دریایی و تاثیرات 
اقتصادی و اجتماعی رونق این نوع گردشــگری بر 
جوامع محلی ســاکن در سواحل و جزایر شمالی و 

جنوبی کشور گفت و گو کردیم.
  بیش از ۵۸۰۰ کیلومتر مرز آبی داریم

مرندی درباره توســعه گردشگری دریایی در ایران 
اظهار داشــت: برای توسعه گردشــگری ابتدا باید 
ظرفیت های آن بررسی شود، در برنامه های توسعه، 
به دریا رسیدیم اما ایست و عقب گرد کردیم و هیچ 
کار ممتازی در دریا انجام ندادیم، همه فعالیت های  ما 

در خشکی متمرکز شده است.  
رئیس دبیرخانه شورای عالی صنایع دریایی افزود: 
بیش از 5 هزار و 800 کیلومتر مرز آبی در شــمال 
و جنوب و جزایــر داریم. در حالــی که مرزهای 
خشــکی ما حدود 5 هزار و ۷00 کیلومتر است که 
نشان می دهد باید سیاســت های کشور دریایی تر 
باشد و تا خشکی محور. به رغم ظرفیت های دریایی 
و پهنه ساحلی در توسعه گردشگری دریایی دچار 

ضعف قوانین هستیم؛ در جنوب کشور قشم به عنوان 
بزرگتریــن جزیره و کیش از زیباترین جزایر خلیج 
فارس، متعلق به ایران است. جزایر سه گانه )ابوموسی، 
تنب بزرگ و تنب کوچک( با آن ویژگی های خاص 
می تواند از جاذبه های گردشگری دریایی در منطقه 

شوند، اما چندان توجهی به آنها نمی شود.
   احداث جزایر مصنوعی

مرندی بیان کرد: باید گردشگری را در جزایر سه گانه 
توسعه دهیم، حتی بسیاری از مردم ایران این جزایر 
را به خوبی نمی شناسند، وقتی جریان سرمایه گذاری 
و تاسیسات گردشگری در این جزایر احداث شود 
به  تبع آن گردشگر به آنجا تردد می کند، دیگر هیچ 
کشــوری نمی تواند هیچ ادعای پوچی نســبت به 
مالکیت آنها داشته باشــد.اینکه مردم ما با اشتیاق 
به کشورهای حاشــیه خلیج فارس سفر می کنند به 
علت وجود بازارهای تجــاری و اقتصادی و البته 
ناشی از ضعف برنامه ریزی ما برای جذب و توسعه 
گردشگری اســت. رئیس دبیرخانه شورای عالی 
صنایع دریایی تاکید کــرد: وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی برای توسعه گردشگری 
دریایی باید از جوامع محلی ساکن آنجا استفاده کند، 
جزیره هرمز نمونه بــارز تاثیر فعالیت های جامعه 
محلی بر رونق صنعت گردشگری است. آب درمانی 
از ظرفیت های نهفته در گردشگری دریایی است، اما 
هیچ وقت به صورت پررنگ ظرفیت های سواحل 

ایران برای آب درمانی را معرفی نکردیم. مرندی به 
ظرفیت سواحل شمالی و جنوبی برای ایجاد جزایر 
مصنوعی در دریا اشاره کرد و گفت: باید از تمرکز بر 
ساحل به سمت فعالیت در دریا حرکت کنیم، حتی 
می توانیم با همان خاکی که گاها گفته می شود »برای 
ساخت جزایر مصنوعی به کشورهای ساحل جنوبی 
خلیــج فارس می رود« در کنار ســواحل خودمان 
جزایر مصنوعی بســازیم؛ البته اگر گردشگری در 
جزایر رونق پیدا کند شاید اصلا به جزیره مصنوعی 

هم نیاز نباشد.  
رئیس دبیرخانه شورای عالی صنایع دریایی بیان کرد: 
باید از موقعیت چهار فصل بودن ایران به عنوان مزیت 
برای توسعه گردشگری اســتفاده شود. کشورهای 
حوزه خلیج فارس بیشتر ماه های سال هوای گرم و 
شرجی دارند؛ شاید فقط یک یا دو ماه اقلیم و آب و 
هوای کمی متفاوت تری داشته باشند. اینکه مردم ما با 
اشتیاق به کشورهای حاشیه خلیج فارس سفر می کنند 
به علت وجود بازارهای تجاری و اقتصادی و البته 
ناشی از ضعف برنامه ریزی ما برای جذب و توسعه 
گردشگری است وگرنه این کشورها آن چنان جاذبه 

شگفت انگیز گردشگری دریایی ندارند. 
  پشت به جنگل و رو به دریا، مبنای توسعه 

گردشگری دریایی
مرندی بــه ظرفیت چند وجهی طبیعــت از کوه و 
جنگل تا جلگه و دریا در شــمال کشور اشاره کرد 

و افزود: در شمال کشــور در بهترین نقطه حاشیه 
خزر برای جلوگیری از تخریب منابع ســرزمینی و 
ویلاسازی انبوه باید راهبرد شهامت ورود به آب مد 
نظر برنامه ریزان و سیاست گذاران توسعه قرار گیرد. 
باید توجه داشت ویلاسازی دیگر برای اغلب افراد 
ثروتمند هم جذاب و اغناکننده نیست، باید پشت به 
جنــگل و رو به دریا کنیم و با احداث محوطه های 
بندری کوچک )مارینا Marina( به سرمایه داران 
داخلی و خارجی اجازه داده شود شناورهای خود 
را به این بنادر بیاورند.  ســلیقه و ذائقه گردشگران 
تغییر کرده اســت، برخی دوست دارند زندگی روی 
دریا را تجربه کنند و از خشــکی دور شــوند. در 
همه این ســال ها مردم عادت کردند از خانه خود 
در تهران به ویلا یــا خانه دیگری بروند و دور هم 
جمع شوند، در حالی که با توسعه گردشگری دریایی 
علاوه بر تجربه متفاوت زندگی روی دریا، صنایعی 
مانند شناورسازی و لنج سازی و حتی صنایع دستی 
دریایی، رونق و رشد پیدا می کند. رئیس دبیرخانه 
شورای عالی صنایع دریایی افزود: برای جلوگیری 
از دور زدن قانون و فروش غیرقانونی ملک به افراد 
غیر ایرانی، باید اجازه داده شــود این افراد شناور 
کروز لوکــس خود را در مارینــا بگذارند، در این 
حالت اولا، برای نگهداری و تعمیر آن شغل و درآمد 
برای جامعه محلی ایجاد می شود، ثانیا؛ بیشتر افراد 
در زمان افزایش گرما و رطوبت به مناطق سرسبز 

شــمالی می آیند و اقامت موقت داشته باشند و این 
یعنی توسعه و رونق گردشگری.

  اقتــدار دریایــی یعنی عمــق پیش روی 
همکاری اقتصادی و تجاری 

مرندی گفت: اتوبوس دریایی برای جابه جایی مسافر 
داریم، اما شــناور برای گردشگران نداریم،  شناور 
گردشگری، گردشــگران را با سرعت ایمن وسط 
دریا می برد و برگزارکننده تــور دریایی با اجرای 
برنامه های تفریحی و فراغتی با عرضه خوراک سنتی 
و محلی و غذاهای دریایی ظرفیت های گردشگری 
فرهنگی و خــوراک این مناطق را تبلیغ می کند که 

منجر به رونق اقتصادی در جوامع محلی می شود.
برای حل مسائل حوزه گردشگری به یک ساختار 
منســجم و متمرکز و بازنگری در ضوابط، برنامه ها 
و رویکردهای وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی به عنوان نهاد متولی صنعت گردشگری 
نیاز است تا آینده این صنعت را هدف گذاری کمی 
و کیفی کند.وی افزود: توسعه گردشگری دریایی به 
بازارچه های صنایع دستی محلی هم رونق می دهد، 
همچنین صنعت و مهارت لنج سازی که از مشاغل 
سنتی و هنر مردمان ساحل نشین است، رونق گرفته 
و شکوفا می شود، این در چارچوب اصل حافظت و 
صیانت از میراث ناملموس هم قرار دارد زیرا باید از 
لنج سازی به عنوان یک هنر-مهارت سنتی حفاظت 
شود که از وظایف ذاتی وزارت میراث فرهنگی است.
رئیس دبیرخانه شورای عالی صنایع دریایی گفت: 
تولید یک شناور با حفظ مهارت و سنت آن متفاوت 
است. باید با حمایت از صنعت گران این هنر نسل به 
نسل منتقل شود تنها راه آن هم توسعه گردشگری 
است. باید توجه داشــت برخی گردشگران علاقه 
دارند نحوه ساخت لنج و شناور را از نزدیک تجربه 
کنند. مرندی خاطرنشان کرد: ما فقط منتظریم افراد 
یا ســرمایه گذاران به ایران بیایند، اما اقتدار دریایی 
به معنــای عمق پیش روی در همکاری اقتصادی و 
تبادلات تجاری است. احداث یک کارگاه لنج سازی 
حتی در یک کشور نزدیک مانند عمان و پیدا کردن 
مشتری در همان می تواند به رشد و توسعه این هنر 
صنعت ایرانی کمک کند چه بســا منجر به توسعه 

روابط تجاری و جذب گردشگر شود.
رئیس دبیرخانه شورای عالی صنایع دریایی با اشاره 
به کم و کاســتی های پیش روی توسعه گردشگری 
دریایی گفت: برای حل مســائل این حوزه به یک 
ساختار منســجم و متمرکز و بازنگری در ضوابط، 
میراث فرهنگی،  وزارت  رویکردهــای  و  برنامه ها 
گردشــگری و صنایع دســتی به عنوان نهاد متولی 
صنعت گردشگری نیاز است تا آینده این صنعت را 
هدف گذاری کمی و کیفی کند که مثلا در این صنعت 
با جذب چند میلیون گردشــگر، چند میلیارد دلار 
درآمد داشــته باشد کاری که همه کشورهای جهان 

انجام می دهند./ایرنا 

رئیس دبیرخانه شورای عالی صنایع دریایی کشور مطرح کرد 

 تقویت اقتصاد جوامع محلی ساحل نشین
 با توسعه »گردشگری دریایی«

  

  

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000798936 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی شهرستان بندرعباس تصمیم نهایی شماره 140040390002240784.  
شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی -کوچه-17 ستاد - اجرایی 

فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 
گردشکار: بتاریخ سیزدهم آذر ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل 
است . پرونده کلاسه 140040920000798936 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام  وبا 

استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح ذیل مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان جاسک، لیردف، لیردف جنوبی قطعه 17، به مساحت 4486/64 مترمربع طی نامه شماره 181/145179/ن مورخ 
1400/05/02 از طرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده اســت این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه شماره 
1400400390001803047 مورخه 1400/07/27 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی ، مبادرت به 
صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک و 
توجها به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونهاطلاعی 
از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام )ره(درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک 
ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 
181/304875/ن مورخه 1400/09/08 درخواست صدور حکم تملک ملک موصوف را نموده است.النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان 
مالک یاقائم مقام قانونی ویا صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ  قابل واخواهی در این دادگاه  و سپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظر 

خواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاه های اصل 49 قانون اساسی( می باشد .

مختارصادقی - شعبه دادگاه اصل 4۹ قانون اساسی استان هرمزگان

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000798802 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی شهرستان بندرعباس تصمیم نهایی شماره 140040390002240469.  
شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی -کوچه-17 ستاد - 

اجرایی فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 
گردشکار: بتاریخ سیزدهم آذر ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل است 
. پرونده کلاسه 140040920000798802 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام  وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال بشرح ذیل مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان جاسک، لیردف، لیردف جنوبی قطعه 4، به مساحت 1955/09 مترمربع طی نامه شماره 181/145789/ن مورخ 
1400/05/03 از طرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده اســت این دادگاه پس از بررســی های اولیه طی دادنامه شماره 
1400400390001801876 مورخه 1400/07/27 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی ، مبادرت به 
صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک و 
توجها به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونهاطلاعی 
از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام )ره(درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک 
ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 
181/304886/ن مورخه 1400/09/08 درخواست صدور حکم تملک ملک موصوف را نموده است.النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان 
مالک یاقائم مقام قانونی ویا صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ  قابل واخواهی در این دادگاه  و سپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظر 

خواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاه های اصل 49 قانون اساسی( می باشد .

مختارصادقی - شعبه دادگاه اصل 4۹ قانون اساسی استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

  

  

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000798903 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی شهرستان بندرعباس تصمیم نهایی شماره 140040390002240638.  
شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی -کوچه-17 ستاد - اجرایی 

فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 
گردشکار: بتاریخ سیزدهم آذر ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل 
است . پرونده کلاسه 140040920000798903 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام  وبا 

استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح ذیل مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان جاسک، لیردف، لیردف جنوبی قطعه 14، به مساحت 4882/93 مترمربع طی نامه شماره 181/145190/ن مورخ 
1400/05/02 از طرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده اســت این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه شماره 
1400400390001802833 مورخه 1400/07/27 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی ، مبادرت به 
صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک و 
توجها به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونهاطلاعی 
از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام )ره(درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک 
ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 
181/304896/ن مورخه 1400/09/08 درخواست صدور حکم تملک ملک موصوف را نموده است.النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان 
مالک یاقائم مقام قانونی ویا صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ  قابل واخواهی در این دادگاه  و سپس ظرف بیست روز قابل تجدید 

نظر خواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاه های اصل 49 قانون اساسی( می باشد .

مختارصادقی - شعبه دادگاه اصل 4۹ قانون اساسی استان هرمزگان

                                        دادنامه
پرونده کلاسه 140040920000798925 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی شهرستان بندرعباس تصمیم نهایی شماره 140040390002240515.  
شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی -کوچه-17 ستاد - 

اجرایی فرمان امام )ره( با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 
گردشکار: بتاریخ سیزدهم آذر ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل است. 
پرونده کلاسه 140040920000798925 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام  وبا استعانت از درگاه 

احدیت متعال بشرح ذیل مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان جاسک، لیردف، لیردف جنوبی قطعه 16، به مساحت 4474/22 مترمربع طی نامه شماره 181/145180/ن مورخ 
1400/05/02 از طرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده اســت این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه شماره 
1400400390001802989 مورخه 1400/07/27 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی ، مبادرت به 
صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک و 
توجها به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی حضرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونهاطلاعی 
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 سال  بیستم شماره 3767

فروردین :  
ممكن است شما از كارهای تكراری كه اخیرا مجبور 
به انجام آنها هستید خسته شده باشید و كمتر مایل 
باشــید كه روی وظایفی كه شما را از لحاظ روحی 
ارضا می كند تمركز كنید. امروز دائــم در حال خیالبافی درباره یك 
زندگی عالی و ایده آل در آینده كه به نظرتان می رسد دور از دسترس 
شماست، هستید. درباره اینكه چگونه باید به آنجا برسید نگران نباشید. 
زمانی كه خیالبافی تان را پایان دادید ســعی كنید از تمرین های ذهنی 
لذت ببرید. به لحظه حال برگردید و كاری را انجام دهید كه بتوانید یك 

تغییر واقعی در زندگی تان ایجاد كنید.
    اردیبهشت :  

شما آماده یك تغییر هستید و فقط می خواهید كه این 
تغییر به روش شما باشد. نیازها و احتیاجاتی كه اخیرا 
داشــته اید همه تحت  كنترل هســتند اما ممكن است 
دیگران نگران باشــند كه چگونه می خواهید از پس آنها برآیید زیرا 
نمی دانند كه شــما همه آنها را تحت كنترل خود دارید. علاوه بر این، 
شما طرحی در ذهن دارید كه فقط باید فرصت لازم را بدست بیاورید 
تا استارت كار را بزنید و تلاش تان را شروع كنید. اگرتلاش نكنید هیچ 

وقت نخواهید فهمید كه چه چیزی انتظار شما را می كشد.
     خرداد : 

با وجود اینكه شما الان خیالباف به نظر می رسید، اما 
هیچ چیز نمی تواند شما را از  طراحی یك ماجراجویی 
كوچك باز دارد. شما بزرگ فكر می كنید و به راحتی 
می توانید سفری طولانی با كوله پشتی تان به ناهموارترین نقاط جهان 
یعنی ارتفاعات تبت داشته باشید. ممكن است دیگران به شما بخندند 
زیرا فكر می كنند كه این افكار شــما بسیار عجیب و غریب است. اما 
خنده آخر را شما به آنها می كنید در حالیكه دارید از بلندترین نقطه كره 

زمین برایشان كارت پستال می فرستید.
      تیر :

معمولا  شما كسی هستید كه می خواهد به كسی كه مهر 
می ورزد و دوستش دارد نزدیك شود و شریك كردن 
احساسات تان با او بهترین راهی است كه می توانید به 
وسیله آن به آن صمیمت و نزدیكی كه مورد نظرتان است برسید. اما 
باز كردن دریچه قلب تان برای شما آسان نیست. مخصوصا اگر اخیرا 
توانایی تان برای اطمینان كردن به دیگران را محك زده باشید. در مقابل 
ترس هایتان بایستید كه باعث می شود قوی تر از آن  چیزی شوید كه 

همیشه فكرش را می كردید.
     مرداد :

ورود ماه به دومین خانه از روابط شــما می تواند یك 
شراكت فعال از شما یا دیگران را امتحان كند، دیگرانی 
كه فكر می كنند آزادی بیشتر بسیار مهمتر از وابستگی 
است. نیازی به گفتن نیســت. این یك مسیر عادی برای رسیدن به 
درصد بالایی از صمیمیت نیســت. فقط به یاد داشــته باشید كه شما 
می توانید فضای اضافی برای تنفس ایجاد كنید اگر با خودتان رو راست 

باشید.
     شهریور : 

ممكن اســت امروز احســاس كنید كه آن شــخص 
همیشگی نیستید و دوست ندارید همان وظایف تكراری 
روزانه را – چــه در خانه و چه در محل كار – انجام 
دهید. همان طور كه تا الان بوده؛ شاید مشتاق باشید كه به طور كلی 
رویكرد جدیدی در زندگی داشــته باشید و اگر كسی چیزی بداند كه 
شــما ندانید، مشتاق هستید كه شاگرد ممتاز آن كلاس باشید. یادتان 
باشد آموزش و تحصیل ضروری ترین جزء نیست اما می تواند یكی از 

مهم ترین بخش های كار باشد.
     مهر : 

امروز آماده پذیرفتن یك ریســك هستید مخصوصا 
اگر بدانید كه شادی و نشاط را در زندگی شما افزایش 
می دهد. این برای شما می تواند زمانی بسیار خلاقانه و 
مفید باشد و بسیار مهم است كه به شما خوش بگذرد و بتوانید همزمان 
شخصیت درونی و هنرمند خود را به نمایش بگذارید. شما می توانید 
این كار را هم در محل كار انجام دهید،  هم در زمان بازی، چون این دو 

به طرز ظریفی به هم مربوط هستند.
      آبان : 

حتی اگر تاریخچه زندگی شــما عجیب تر از داستان 
و رمان اســت،  ممكن اســت مایل باشید امروز نقش 
محوری داشته باشید و داستان تان را با دیگری درمیان 
بگذارید. به علاوه، ممكن است بخواهید بخش های خاصی از زندگی 
شخصی تان را برای خودتان نگه دارید. البته این حق شماست اما فكر 
كنید كه چه چیزی را از قلم انداخته اید كه می تواند دیدگاه شخصی را 
درباه شــما عوض كند طوری كه شما متوجه نشوید. صادق باشید و 

تمام واقعیت را بگویید.
     آذر :  

امروز برایتان ســخت است كه تمركز داشته باشید،  به 
خاطر اینكه خیلی چیزها توجه شما را به خود جلب 
كرده اند و كنجكاوی شــما سخت تحریك شده است. 
ممكن است برایتان امكان آن نباشد كه از كنار آنها بی توجه بگذرید. 
هرز هم بهتراست كه به آموختن چیزهای جدید علاقه نشان دهید به 
جای اینكه همواره در یك مكان ثابت بمانید و كارهای ثابتی بكنید كه 
شما را ارضا می كند. عطش خود را به دانستن یا بررسی های عقلانی 

فرو بنشانید.
      دی : 

امرزو ممكن است بسیار عصبانی باشید. به خاطر اینكه 
در مخمصــه جدید گیر افتاده اید و ترجیح می دادید كه 
وضعیت را به عقب بازگردانید. اما ماندن در گذشــته 
سودی ندارد زمانیكه آینده به سرعت در حال جلو آمدن است. قبول 
این واقعیت كه زندگی شــما در بســیاری از موارد تغییر خواهد كرد 

می تواند اولین گام به سمت بازیافتن امنیت و اطمینان شما باشد.
  بهمن : 

عجیب اینكه، حالا كه ماه درخشــان ثابت شما برای 
امروز واقع شده است،  شما احساس می كنید نوسانات 
روحی شما قوی تر و بیشــتر شده است. ممكن است 
فاصله ای كه معمولا بین افكار و احساســات تان می گذارید دوست 
داشته باشــید. اما حالا به نظر می رســد این دو به طور عجیبی بهم 
آمیخته اند. نیازی نیست كه رشته های عاطفی و ذهنی تان را از هم جدا 
كنید. فقط مشــاهده كنید كه این دو جهت مخالف چگونه با یكدیگر 

بسیار یكدست كار می كنند.
اسفند : 

ورود ماه به دوازدهین خانه از تصورات شما می تواند نقطه 
شروع یك خیال باشد. اما شما نیاز دارید كه ناباوری تان را 
درباره رویا و خیال كنار بگذارید. انرژی تان را برای اینكه 
مشــخص كنید داستان چیست هدر ندهید و حقایق را از دست ندهید. 
فقط ارزش تمام یك داســتان كه به طور شاهكاری خلاقانه و راجع به 
زندگی است عبارت است از اینكه: شما همیشه وقت برای برگشتن به 

گذشته دارید و می توانید آن را در روز دیگری تجزیه و تحلیل كنید.
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7 اقتصادی

دلایل گرانی آجیل در بازار
ســرویس اقتصادی // رئیس اتحادیه 
آجیل و خشکبار تهران دلایل گرانی 
آجیل و خشکبار را اعلام کرد و گفت: 
امسال تولید برخی اقلام بین ۵۰ تا 6۰ 

درصد کاهش یافته است. 
مصطفی احمدی، رئیــس اتحادیه آجیل 
و خشــكبار تهران، درباره دلایل افزایش 
شــدید قیمت آجیل و خشكبار در كشور 
گفت: قیمت این اقلام را در كشــور ســه 

عامل تاكید می كنند. 
وی اضافــه كرد: مقــدار تولید، عرضه و 
تقاضا و نرخ ارز تعیین كننده قیمت آجیل 
و خشكبار در كشور است چرا كه برخی 
از این اقلام صادراتی و برخی دیگر را نیز 

نیاز است وارد كنیم. 
احمدی با اشــاره به اینكه مشكل صنف 
خشــكبار مربوط به امروز نیســت و ما 
در ماه های مرداد، شــهریور و مهر در این 
مورد صحبت كــرده بودیم، اضافه كرد: به 
دلیل اینكه در ایام شــب یلدا و شب عید 
مصرف آجیل رواج پیدا می كند توجه ها به 
این اقلام جلب می شود اما ما زمانی كه در 
فصل برداشت این محصولات بودیم درباره 
مشكلات و شرایط صنف صحبت كرده و 

هشدارهای لازم را داده بودیم. 
این فعال بخش خصوصــی درباره اینكه 
ماه های شــهریور و مهــر قیمت آجیل و 
خشــكبار به شدت گران شــد، گفت: ما 
در بســیاری از این محصولات ۵۰ تا ۶۰ 

درصد افت تولید داشــتیم كه دلیل آن نیز 
خشكسالی بود. 

احمدی ادامه داد: از محصولاتی كه كاهش 
تولید شدیدی را تجربه كرد انواع تخمه و 
به ویژه تخمه ژاپنی بود كه در حال حاضر 
نیز قیمت آن بیــش از ١۰۰ درصد گران 
شده است. همچنین تولید پسته ۵۰ درصد 
و تولید انواع مغز از جمله گردو، فندق نیز 

حدود ۶۰ درصد افت پیدا كرد. 
احمدی با بیان اینكــه ما در محصولاتی 
مانند پسته و تخمه ژاپنی صددرصد نیاز را 
در داخل تأمین می كنیم اما امسال به دلیل 
خشكســالی در این زمینه دچار مشكل 
شده ایم، گفت: در سایر محصولات تولید 
ما به اندازه نیاز كشور نیست اما متأسفانه 
در دولت قبل بدون توجه به این مســاله 
واردات این اقلام را به كشور ممنوع كردند. 
این در حالی بــود كه توجهی به وضعیت 
بازار و افزایش قیمت ها ناشــی از كمبود 
این محصولات نشــد.  این فعال صنفی با 
تاكید بر اینكه وقتی محصولی را به اندازه 
كافی در داخــل تولید نمی كنیم باید برای 
تعادل بخشی به بازار نیاز خود را از طریق 
واردات تأمین كنیم گفت: متأسفانه دولت 
قبل در این حوزه دخالت كرد و نمایندگان 
برخی از استان ها نیز به این مساله ورود و 
ثبت ســفارش آنها را ممنوع كردند كه در 

نتیجه چنین وضعیتی ایجاد شد. 
احمــدی توضیح داد: قیمت تخمه ســال 

گذشته كیلویی ۲۵ هزار تومان بود اما در 
حال حاضر در عمده فروشی ها بین ١۰۰ 
تا ١١۰ هزار تومان و در خرده فروشی ها 
حدود ١۲۵ هزار تومان است البته به خاطر 
دانه هــای روغنی در حال حاضر مقداری 
آفتابگردان وارد كشــور می شــود كه اگر 
این اتفــاق می افتاد هم اكنون قیمت تخمه 
آفتابگــردان به اندازه قیمت پســته گران 
می شد.  وی با اشاره به اینكه قیمت آجیل 
شــب یلدا از امروزماه تعیین خواهد شد، 
دربــاره اینكه آیا افزایــش قیمت اقلامی 
مانند پســته و بادام به بیش از ۳۰۰ هزار 
تومان رسیده است، گفت: برخی از اقلام ما 
از جمله پسته نرخ جهانی دارد و نمی شود 
آنها را خارج از محدوده قیمت های جهانی 
عرضه كرد ضمن اینكه همانگونه كه اشاره 
شد تولید این محصولات به شدت كاهش 
پیدا كرده به عنوان مثال ما هر ســاله بین 
١۶۰ تا ١۷۰ هزار تن تولید پسته داشتیم 

اما امســال میزان تولید به حدود ۶۰ هزار 
تن رسیده است. 

این فعــال بخش خصوصی با اشــاره به 
اینكه در صورت توانایی مردم برای خرید 
پسته نهایت مصرف آن در كشور ۲۰ هزار 
تن اســت، گفت: هر سال ما حدود ١۵۰ 
هزار تن پســته از كشور صادر می كردیم 
اما امسال محصولی برای صادرات نداریم. 
وی اضافــه كرد: در گذشــته كشــاورز 
محصــول را تولید می كــرد و آن را در 
اختیار تاجر قرار می داد تا برایش بفروشد 
و در ایــن میان بــازار و بحث عرضه و 
تقاضا قیمت ها را تعییــن می كرد. امروز 
خود باغدار اســت كه قیمــت را تعیین 
می كنــد و نرخ گــذاری را انجام می دهد 
چرا كه با پیشرفت تكنولوژی و گسترش 
فناوری های اینترنتی و موبایلی به سراسر 
جهان دسترســی دارد و می تواند در این 

زمینه تصمیم گیری كند. 

سرویس اقتصادی // رئیس کمیسیون 
کشــاورزی اتاق تهران با بیان اینکه 
در دنیا محصولات کشــاورزی دارای 
کد رهگیری هستند تا قابل ردگیری 
بهداشــت  وزارت  گفت:  باشــند، 
محصولات باغی و کشــاورزی را در 

سطح شبکه توزیع پایش نمی کند.
كاوه زرگران با اشــاره به ارسال نامه ای از 
ســوی اداره قرنطینه نباتی روسیه مبنی بر 
بالا بودن میزان آفت كش های باقیمانده در 
فلفل ایرانی طی ماههای گذشــته، اظهار 
كرد: روسیه پیش از برگشت محموله های 
صادراتی فلفل ایرانی نامه هشدارآمیزی را 
نســبت به بالا بودن كود و آفت كش ها در 
محصولات كشاورزی ایران داده بود، این 
در حالی است كه از نظر استانداردهای این 
كشور، فلفل تازه ایرانی صادراتی به روسیه 
از ســطح بالاتری از این سموم برخوردار 

بوده است.
* طی هفته های اخیر ۳۷ کامیون فلفل 

ایرانی از داغستان برگشت خورد
رئیس كمیسیون كشاورزی و صنایع تبدیلی 
اتاق بازرگانی تهران افزود: متأسفانه به دلیل 
عدم اطلاع رســانی كافی به تولیدكنندگان 
و صادركنندگان از ســوی مراجع ذیربط، 
طی هفته های گذشــته ۳۷ كامیون حاوی 
محموله هــای صادراتی فلفــل ایرانی از 
داغستان برگشت خورده و با توجه به اینكه 
فلفل های تولیدی صرفاً برای بازار روسیه 
تولید شــده و مشــتری دیگری در منطقه 
ندارد، ایــن موضوع ضرر و زیان هنگفتی 
را به تولیدكننــدگان و صادركنندگان وارد 
كرده اســت.وی تصریح كرد: این فلفل ها 
در خلیج فــارس بازار نــدارد و این امر، 
ضــرر و زیان زیادی را به كشــاورزان و 
صادركننــدگان وارد خواهد آورد؛ این در 
حالی است كه مشكل اصلی این است كه 
وزارت بهداشــت موظف است تا كالاهای 

موجود در سطح جامعه را بررسی كرده و از 
بعد سلامت آنها را مورد سنجش قرار دهد؛ 
در حالی كه این وزارتخانه صرفاً در حوزه 
كارخانجات صنایع غذایی این كنترل ها را 
انجام می دهد. به گفته زرگران، بخش اصلی 
محصولات كشــاورزی و باغی كه باید از 
سوی وزارت بهداشــت مورد پایش قرار 
گیرد متأسفانه با عدم توجه این وزارتخانه 
در كنترل صیفی جات و سبزیجات توزیعی 
در سطح شــهر مواجه می شود؛ در حالی 
كه در دنیا این روند دیده نمی شــود؛ بلكه 
تمامی محصولات كشاورزی تولیدی دارای 
كد محصول بوده و اگر مشــكلی در سطح 
نمونه گیری ها مشاهده شود، آن محصول با 
توجه به بوته و مزرعه ای كه در آن كشــت 
شــده، مورد كنترل قرار گرفته و از توزیع 

محصولات آن مزرعه جلوگیری می شود.
وی افــزود: در واقــع با ایــن كدگذاری 
محصولات كشاورزی، مســیر توزیع هر 
محصــول كاملًا مشــخص اســت و اگر 
مشــكلی پیش آید، به ســرعت از سطح 
بــازار جمع آوری خواهد شــد، در حالی 
كه اكنــون در ایران چنین شــرایطی دیده 
نمی شــود و این طور اســت كه هر ساله، 
تعداد زیادی از محموله های صادراتی ایران 
در كالاهای مختلف كشــاورزی برگشت 
داده می شود و یك روز اجازه ورود فلفل 
ایرانــی را نمی دهنــد و روز دیگر جلوی 
واردات ســیب را می گیرند.عضــو هیأت 
نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
كرد: سازمان  ایران خاطرنشان  كشاورزی 
توسعه تجارت ایران مكلف است كه قوانین 
مرتبط بــا صادرات هــر محصولی را در 
كشورهای هدف صادراتی به صادركنندگان 
اطلاع رسانی نماید و این اطلاعات را در 
اختیار تولیدكنندگان قــرار دهد تا از این 
 موضــوع زیانی متوجــه تولیدكنندگان و

 صادركنندگان نگردد.

غفلت وزارت بهداشت از پایش 
محصولات کشاورزی و باغی

سرویس اقتصادی // عضو شورای عالی کار با بیان اینکه 
طبق قانون کار عیدی کارگــران معادل 2 برابر حقوق 
پایه است  به شرطی که از سه برابر حداقل حقوق بالاتر 
نباشد، گفت: بر این اســاس حداقل عیدی کارگران ۵ 
میلیون و 3۰۰ هزار تومان و حداکثر ۷ میلیون ۹66 هزار 

تومان است. 
فرامرز توفیقی، در مورد عیدی كارگران بیان كرد:  بر اساس 
قانون كار، عیدی كارگران دو برابر پایه حقوق آنها است، به 

شرط آنكه از سه برابر حداقل دستمزد بالاتر نباشد. 

وی ادامه داد: با توجه به اینكه امسال حداقل حقوق كارگران 
برای یــك ماه ۲۶ میلیون و ۵۵۴ هــزار و ۹۵۰ ریال بود، 
بنابراین حداقل عیدی برای كارگران حداقل بگیر كه یك سال 
كار كرده اند، ۵۳ میلیون و ١۰۹ هزار و ۹۰۰ ریال و حداكثر 
عیدی كارگران امسال ۷۹ میلیون و ۶۶۴ هزار و ۸۵۰ ریال 
خواهد بود. وی در مورد اینكه عیدی امسال كارگران از چه 
زمانی پرداخت می شــود گفت: بســتگی به شرایط كارفرما 
دارد، بعضی از كارفرمایان معمولا در شــهریور ماه به خاطر 
بازگشایی مدارس نصف عیدی كارگران را می دهند و بقیه را 

آخر سال می پردازند. برخی از اول زمستان شروع به پرداخت 
می كنند و پرداخت عیدی كامل به شرطی است كه كارگر یك 
ســال كامل برای كارفرما كار كرده باشد، وگرنه به ازای هر 
ماهی كه كار كرده است به میزان یك دوازدهم عیدی سالانه 
و یا به ازای هر روز یــك ۳۶۵ام عیدی را دریافت خواهد 
كرد.  ١۴.۸ میلیون نفر كارگر بیمه شده اصلی در كشور داریم

رئیس كمیته دستمزد كانون عالی شورای اسلامی كار در مورد 
تعداد كارگران بیمه شده و غیربیمه ای نیز گفت: حدود ١۴.۸ 
میلیون نفر كارگر بیمه شده اصلی در كشور داریم و حدود ۳ 
میلیون كارگر غیربیمه ای هم در كشــور كار می كند؛ یعنی در 

مجموع نزدیك ١۷.۸ میلیون كارگر در كشور وجود دارد. 
توفیقی گفت: جلســات شــورای عالی كار در دولت جدید 
تاكنون یك جلسه تشكیل شده و جلسه بعد شنبه هفته آینده 
خواهد بود كه برای بررسی دستمزد كارگران خواهد بود. در 
این جلسات نمایندگان اصلی كارگران، كارفرمایان و دولت 

حضور خواهند یافت. 
به گفته توفیقی اولین مطلب در جلســات شورای عالی كار 
تعیین سبد معیشــت خانوار كارگری است كه در كمیته های 

دستمزد بررسی می شود. 
وی افزود: تاكنون دو جلســه كمیته تخصصی دستمزد ذیل 
شورای عالی كار هم تشكیل شده و جلسه بعد در ۲۲ آذر ماه 
برگزار می شود؛ یعنی در دولت جدید تاكنون دو جلسه كمیته 

دستمزد و دو جلسه شورای عالی كار برگزار شده است. 

توضیحات وزیر صمت در مورد دلایل افزایش قیمت خودرو 
ســرویس اقتصادی // وزیر صنعت، معدن و 
تجارت گفت: سال آینده با افزایش ۵۰ درصدی 

تولید، قیمت تمام شده کاهش می یابد. 
  ســیدرضا فاطمی امین در حاشــیه جلسه ستاد 
تنظیم بازار كه با حضور معاون اول رئیس جمهور 
برگزار شــد، با اشــاره به تصویب مجوز افزایش 
قیمت محصولات خودروســازان در ستاد تنظیم 
بــازار افزود: هم اكنون صنعت خودرو در كشــور 
وضع مالی مناســبی ندارد كه بخشی از آن بدلیل 
ناكارآمدی خودرو ســازان و بخش دیگر بخاطر 
وضعیت اقتصادی كشور در سال های گذشته ایجاد 

شده است.
وی گفت: یكی از اقداماتی كه برای اصلاح صنعت 
خودرو انجام شد اصلاح قیمت های خودروسازان 
بود.فاطمی امین افزود: پیشنهاد اصلاح قیمت های 
خودرو در هفته های گذشــته در ستاد تنظیم بازار 
مطرح شــد و مورد بررســی دقیق قرار گرفت و 
در بســیاری از موارد، چون قیمت های پیشنهادی 
بیش از ضوابط موجود بود، ستاد با افزایش قیمت 
خودرو مخالفت كرد و بنابراین، قرار شــد مبنای 
قیمت های جدید هم، طبق ضوابط قبلی شــورای 

رقابت یعنی نرخ گذاری بر اساس نرخ تورم كه هر 
شش ماه اعلام می شود تعیین شود.

وزیر صنعت همچنین گفت: ستاد تنظیم بازار تصمیم 
گرفت كه در خصــوص قیمت های خودرو همان 
ضوابط قبلی اعمال شود و با توجه به اینكه آخرین 
بار در اردیبهشت ماه گذشــته قیمت های خودرو 
افزایش یافته بود به این صــورت اقدام كردیم كه 
تورم اعلامی توســط بانك مركزی مبنای محاسبه 
قیمت های جدید قرار گرفت و در واقع ستاد تنظیم 
بازار تصمیم گرفت كه روال قبلی اصلاح قیمت ها 

ادامه یابد.
فاطمی امین در خصــوص مغایرت این تصمیم با 
دستور رئیس جمهور نیز توضیح داد: رئیس جمهور 
تاكید داشــت كه در خصــوص تعیین قیمت های 
خودرو بررسی دقیق انجام شود و قیمت ها اصولی 
باشــند كه این كار انجام شد و در یك ماه گذشته 
جلســات متعــددی در وزارت صنعــت معدن و 
تجارت برگزار شــد و به ریز همه قیمت های تمام 
شده را بررسی كردیم و در جا هایی كه قیمت های 
پیشنهادی خودرو سازان غیر واقعی تشخیص داده 

شد، قیمت ها اصلاح شود.

وی افزود: تاكید رئیس جمهور این بود كه این اقدام 
با هماهنگی ســتاد تنظیم بازار انجام شود كه این 
اتفاق هم افتاد. وزیر صنعت معدن و تجارت تاكید 
كرد: صنعت خودروی ما باوجود داشتن نقاط قوت 
و فرصت های جدی، ضعف های بسیار جدی دارد.

وی افزود، بــرای اصلاح وضعیت صنعت خودرو، 
۹ پروژه در وزارت صنعــت در دوره جدید آغاز 
شد كه یكی از آن ها اصلاح ساختار صنعت خودرو 
بود چــرا كه به عنوان مثــال چندین مجموعه در 
كشــور روی موتور خودرو یا در زمینه آزمایش و 
قطعه سازی كار می كنند كه این ها هزینه های زیادی 

ایجاد می كند.
فاطمــی امین اضافه كرد: برخــی از این ۹ پروژه 
در مــدت ۶ ماه و برخی حداكثر در دو ســال به 
نتیجه خواهد رســید یعنی تا دو سال آینده اصلاح 
ســاختاری در صنعت خودرو خواهیم داشــت و 
امیدوارم در آینــده صنعت خودرو از این وضعیت 

كنونی حركت كرده و به افتخار ملی تبدیل شود.
وی گفــت: قیمت های خودرو در ۹ ماه گذشــته 
اصلاح نشده بود و این امر موجب شد نقدینگی در 
این صنعــت كاهش یابد، هزینه ها بالا رود و تولید 

نیز كاهش یابد و ما از خودرو سازان تعهد گرفتیم 
كه از این پس عرضه هفتگی داشته باشند و بزودی 
با افزایش تولید مواجه خواهیم شد كه بازار را آرام 

می كند.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشــاره به فاصله 
قیمتی بازار با قیمت های كارخانه افزود: قیمت بازار 
با نوسانات دلار بالا و پایین می شود و قیمتی غیر 
واقعی اســت و تصمیمی كه گرفتیم این بود كه این 
فاصله را كاهش دهیم و قیمت خودرو ســاز را به 
واقعیت و قیمت بازار نزدیك كنیم و می توانیم انتظار 

داشته باشیم كه قیمت های بازار هم تعدیل شود.
وی گفــت: كســانی كه خــودرو را بر اســاس 
قرارداد های پیش فروش خریداری كرده اند ســود 
مشــاركت بانكی دریافت می كنند، امــا باید مابه 
التفاوت قیمت خودرو را طبق قرارداد به نرخ روز 
پرداخت كنند و البته ما به خودروســازان توصیه 
كردیــم كه تا حد امكان از طریــق وام و لیزینگ 

خریداران را یاری كنند.
فاطمــی امین افزود: یك رانــت هنگفتی در مابه 
التفاوت قیمت كارخانه و بازار وجود دارد كه بین 
۶۰ تا ١۶۰ میلیون تومان در هر خودرو اســت و 

باعث شــده اتفاقات عجیبی در قرعه كشــی ها به 
وجود آید و برای مثال بــرای ده هزار خودرو، ۴ 
میلیون نفر ثبت نــام می كنند كه یكی از اهداف ما 
برای تعدیل قیمت ها این اســت كه این فاصله را 
كاهش دهیم، چون كاهش فاصله قیمت كارخانه و 
كف بازار، درآمدی برای خودروساز ایجاد می كند 
كه می تواند تولید خود را افزایش دهد ضمن اینكه 
دو خودروساز ما یعنی ایران خودرو و سایپا بیش 
از یك میلیون سهامدار حقیقی دارند و اگر اصلاح 
قیمت های تورمی اتفاق نمی افتاد در واقع از جیب 
یك میلیون ســهامدار حقیقی، یك رانت بزرگ به 

خریداران منتقل می شد.
به گزارش فارس ؛ وزیر صنعت، معدن و تجارت در 
پایان با اشاره به برنامه این وزارتخانه برای افزایش 
تولید گفت: سال آینده خودروسازان ما ۵۰ درصد 
افزایش تولید خواهند داشــت و با كاهش قیمت 
تمام شده )بر اساس قیمت های ثابت( كه برای سال 
آینده برنامه ریزی شده، سال آینده قرعه كشی برای 
عرضه خودرو نخواهیم داشــت و قیمت بازار رو 
به كاهش خواهد داشــت و صنعت خودرو از این 

وضعیت خارج خواهد شد.

 ســرویس اقتصادی // کاربران واتس اپ اکنون 
می توانند گزینه پیام های محو شونده را برای همه 
پیام های جدیدی که ارسال و دریافت می کنند به 

صورت پیش فرض فعال کنند. 
سرویس پیام رسانی واتس اپ گزینه ای را عرضه كرد 
كه به كاربران امــكان می دهد حذف خودكار پیام ها 
را بــه صورت پیش فرض برای همه مكالمات جدید 
فعال كنند. پیش از به روزرسانی جدید، كاربران باید به 

صورت دستی گزینه پیام های محو شونده را برای هر 
مكالمه جدید فعال می كردند.

واتس اپ همچنین علاوه بر گزینه هفت روز كه سال 
گذشته در زمان معرفی قابلیت پیام های محو شونده 
ارائه كرده بود، به كاربران گزینه برای حذف خودكار 

پیام هایشان پس از ۲۴ ساعت یا ۹۰ روز را می دهد.
زفیر خان، مدیــر محصول واتــس اپ در مصاحبه 

ای با تكِ كرانچ گفت: پیامهای موقتی به شــما فضا 
برای مكالماتی به شكل صادقانه و رُک تر را می دهد. 
وی خاطرنشــان كرد تیم واتس اپ در هنگام توسعه 
گزینه های جدید، بازخوردهــای كاربران را دریافت 

كرده است.
وی خاطرنشــان كرد: اگر یكی از طرفین گفت و گو 
گزینه موقتی را فعال كرده باشــد، پیامها پس از یك 
مدت معین حذف خواهند شد. واتس اپ این گزینه را 
بــرای همه پیامهای گروه فعال كرده و در زمان ایجاد 
گروه امكان انتخاب چنین گزینه ای را فراهم می كند. 
به نظر می رســد موقتی بودن موضــوع مهمی برای 
واتس اپ اســت كه در تلاش برای توسعه امكاناتش 
است. حریم خصوصی همواره برای واتس اپ اساسی 
بوده است. ما گزینه موقتی بودن را استاندارد نوظهور 

جدیدی در پیام رسانی می دانیم.
بر اســاس گزارش تـِـك كرانچ، مــارک زاكربرگ، 
مدیرعامل فیس بوک كه شركت مادر واتس اپ است، 
در پستی در فیس بوک اعلام كرد همه پیامها لزومی 

ندارد برای همیشه بمانند.

حذف خودکار پیام ها برای همه مکالمات 
سرویس اقتصادی // معاون در آمد آب و فاضلاب تهران در واتس اپ فعال شد

خصوص محاســبه تعرفه آب بهای مشتركان در فصول سرد 
سال توضیحاتی را ارائه داد.

ســید رسول باقری معاون درآمد آب و فاضلاب تهران گفت: 
محاسبه تعرفه آب مشتركان جهت شــرب خانگی پله های 
مختلفی دارد، به نحوی كه در حوزه آب بها ١۰ پله وجود دارد 
كه نرخ آب بهای مشتركان با توجه به این پلكان تعیین می شود.
او ادامه داد: به عنوان مثال اگر شــهروندی تا ١۸ مترمكعب 
مصرف آب داشــته باشد، آب بهای آن یك تعرفه دارد و اگر 
از ١۸ تا ۲۵ متر مكعب مصرف داشــته باشد، آب بهای او با 
تعرفه ای دیگر محاسبه می شود. معاون درآمد آب و فاضلاب 
تهران گفت: بر این اساس اگر مشتركی بیش از حد مجاز آب 
مصرف كند، مشمول پرداخت جریمه می شود. امسال افزایش 
قیمت ۷ درصدی در زمینه آب داشــتیم، اما اعلام شد برای 
مشتركان پر مصرف ١۶ درصد به این ۷ درصد اضافه خواهد 
شــد؛ بنابراین محاسبه آب به صورت پلكانی می شود. باقری 
ادامه داد: قبوض آب در نرم افزار هایی كه طراحی شده محاسبه 

و قیمت نهایی آن به مشتركان اعلام می شود. به طوری كه صفر 
تا پنج مترمكعب مصرف آب یك قیمت و پنج تا ١۰ مترمكعب 
تعرفه ای دیگر دارد و همین روال تا پله آخر قیمت گذاری ادامه 
دارد. او ادامه داد: مشترک در هر پله از آب بها قرار بگیرد، ۷۰ 
درصد آن، بهای فاضلاب محاســبه می شود و بنابراین تعرفه 

فاضلاب مستقل نیست و مرتبط به آب بها است.
به گفته این مقام مســئول در قبوض آب، هزینه دفع فاضلاب 
درج شده است، كارمزد دفع فاضلاب برای تمامی مشتركانی 
كه به تأسیسات انتقال فاضلاب متصل هستند، محاسبه می شود 

كه این رقم ۷۰ درصد از میزان آب بها است.
بختیاری گفت: معمولا در ماه های گرم ســال به دلیل افزایش 
مصرف، تعرفه آب بهــا پلكانی افزایش می یابد. اما از ابتدای 
مهر ماه همزمان با ســرمای تدریجی هوا، بهای آب مشتركان 
طبــق مصوبه وزارت نیــرو در حالت كف قــرار می گیرد و 
ضرایب افزایشی تابســتان معمولا برای فصول سرد محاسبه 
 نخواهد شــد؛ بنابراین در فصول ســرد سال تعرفه آب كمتر

 محاسبه می شود.

یک مقام مسئول پاسخ داد؛

نحوه محاسبه قبوض آب در فصل زمستان 
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گــروه گزارش//دکتر مریم امیری مدیــر درمان تامین 
اجتماعی اســتان هرمزگان به همراه جمعی از کارکنان 
این مدیریت، به مناسبت میلاد حضرت زینب)س( و روز 
پرستار با حضور در بیمارســتان خلیج فارس از زحمات 

پرستاران این بیمارستان تقدیر کرد. 
به گزارش خبرنگار دریا؛ مدیر درمان تامین اجتماعی اســتان 
هرمزگان در این مراســم گفت: همــدردی، همراهی و همدلی 
وجه مشــترک پرستارانی است که این روزها با جانفشانی و از 
خودگذشتگی گام به گام با بیماران قدم برداشته اند. دکتر مریم 
امیری افزود: نزدیک به دو ســال اســت که ویروس  کرونا بر 
پیکره جامعه چنگ انداخته و به دلیل ناشناخته بودن ابعاد آن، 
آحاد مختلف جامعه دچار ترس، استرس و نگرانی شده اند که 
اگر جانفشــانی و از خودگذشتگی سفیدپوشان عرصه سلامت 
بخصوص پرســتاران نبود، فاجعه ای عظیم رخ می داد.امیری 
اظهارداشت: پرســتاران برگ زرینی در صفحه تاریخ سلامت 
کشــور رقم زدند و در بخش های کرونایی در حالی مشغول به 
ارائه خدمت شدند که مصداقی جز شهادت طلبی در جبهه درمان 

کشور نداشت.

وی ادامه داد: سفیدپوشــان عرصه سلامت که خود را مدتها از 
دیــدار اعضا خانواده محروم کردند اما بی وقفه بر بالین بیماران 

بودند تا مسکنی بر درد بیماران و خانواده های آنان باشند.
امیری عنوان کرد: به واســطه کرونا، شــناخت جامعه نسبت به 
ســختی ها و تلاش های حرفه پرســتاری بیشتر شده است.

این مسوول خاطرنشــان کرد: پرستاران از زمان شروع کرونا تا 
کنون تلاش ها و جانفشــانی های بسیاری داشتند و با همت و 
زحمت های این عزیزان روزهای سختی را گذراندیم و امیدواریم 
که با رعایت مردم و تلاش های پرســتاران هرچه زودتر با از 
بین رفتن ویروس کرونا، باری از دوش پرستاران برداشته شود. 
امیری با اشاره به سالروز میلاد حضرت زینب)س( به عنوان روز 
پرستار اظهارداشت: حضرت زینب کبری)س( مصداق ظاهری 
و باطنی پرســتار بوده و الگوی بی نظیر و شایسته ای برای این 
قشر فرهیخته است. مدیر درمان تامین اجتماعی هرمزگان گفت: 
پرستاران ایثارگران گمنامی بودند که پس از بروز ویروس کرونا 
و خدشه وارد شدن به نعمت سلامتی بیش از پیش متوجه حضور 
این قشر ایثارگر در خط مقدم جبهه درمان و سلامت شدیم .وی 
در پایان عنوان کرد: پرســتاران با ارائه مراقبت های درمانی و 
روحیه دادن به بیمارانی که به علت وخامت جسمی کارکرد ورود 
به جامعه را از دست می دهند،  آنها را دوباره به چرخه فعالیت 
و جامعه ســوق خواهند داد؛ امروز  اثرگذاری آنان در چرخه 
سلامت  برای همه اقشار جامعه بیشتر متبلور و آشکار شده است.

به مناسبت روز پرستار انجام شد 

تجلیل مدیر درمان تامین اجتماعی هرمزگان از پرستاران بیمارستان خلیج فارس 

مالیاتی  امــور  // مدیر کل  گروه خبــر 
امور  کل  اداره  گفت:کارکنــان  هرمزگان 
مالیاتی هرمزگان عزم خود را برای رسیدن 
به اهداف سازمان امور مالیاتی کشور جزم 

کرده اند.
به گــزارش خبرنگار دریا ؛ مدیــر کل امور 
مالیاتی هرمزگان گفت: جلســات هفتگی و 
پیگیری های روزانه کارکنــان اداره کل امور 

مالیاتی هرمزگان نشان از عزم راسخ آنان برای 
رسیدن به اهداف سازمان امور مالیاتی کشور 

در این اداره کل است.
شــاکر رضا مریدی در جلسه ای که با حضور 
معاونین، دادیار مســئوول دادستانی مالیاتی، 
روسای امور و گروه مالیاتی اشخاص حقوقی 
و ادارات مالیاتی کیش و قشم برگزار گردید، 
ضمن تشــکر از اقدامات بسیجی وار مالیاتی 

کارکنان در هفته بسیج اظهار داشت: رسیدگی 
اشخاص حقوقی در ســال گذشته به ویژه در 
معاونت های قشم و کیش علیرغم محدودیت 
ها، بسیار خوب پیش رفت که جای قدر دانی 

دارد.
مریــدی افزود: رســیدگی درســت و دقیق 
همکاران در مــورد پرونده های اشــخاص 
حقوقــی در چند ســال اخیر نشــان داد که 

همکاران این اداره کل از  توانمندی و تخصص 
خوبی برخوردارهستند.

مریدی تاکیــد کرد: کارکنــان اداره کل امور 
مالیاتــی هرمزگان بــا همراهــی، همدلی و 
هماهنگی بیشــتر در راســتای رســیدگی، 
قطعی ســازی و وصول مالیــات پرونده های 
مالیاتی تا حصول کامل اهداف ســازمان امور 

مالیاتی کشور حرکت کنند.

مدیر کل امور مالیاتی هرمزگان عنوان کرد 

عزم جزم کارکنان امورمالیاتی هرمزگان برای تحقق اهداف سازمان
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